
Gostynin, 29 marca 2018r. 

 

Pan/i 

…………………………………… 

Zapraszam na XLII Sesję Rady Gminy Gostynin, która odbędzie się w dniu 6 kwietnia 2018r. o 
godz. 8.30 w sali posiedzeń Urzędu Gminy Gostynin. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad,  

- wnioski do porządku obrad. 

2. Interpelacje i zapytania radnych. 

3. Sprawozdanie Wójta z działalności za okres międzysesyjny i z realizacji uchwał Rady 
Gminy Gostynin. 

4. Informacja Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy dotycząca rynku pracy w szczególności 
bezrobocia w Gminie Gostynin. 

5. Informacja Dyrektora Gminnej Biblioteki Publicznej w Gostyninie z/s w Solcu o realizacji 
zadań statutowych w minionym roku. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany Statutu Gminy Gostynin. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie: ustalenia kryteriów branych pod uwagę na drugim etapie 
postępowania rekrutacyjnego oraz dokumentów niezbędnych do potwierdzenia tych 
kryteriów, a także liczby punktów możliwych do uzyskania za poszczególne kryteria przy 
rekrutacji do punktów przedszkolnych, oddziałów przedszkolnych i klas pierwszych szkół 
podstawowych prowadzonych przez Gminę Gostynin. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany uchwały Nr 204/XXXIV/2017 Rady Gminy Gostynin z 
dnia 31 sierpnia 2017r. w sprawie zamiaru likwidacji filii bibliotecznej nr 5 w Białotarsku 
Gminnej Biblioteki Publicznej w Gostyninie z/s w Solcu. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie: podziału Gminy Gostynin na obwody głosowania. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie: sprzedaży w drodze przetargu ograniczonego gruntów rolnych 
stanowiących działkę nr 86 o pow. 0,72 ha we wsi Gaśno gm. Gostynin. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie: przekazania w dzierżawę na okres 3 lat gruntów komunalnych 
stanowiących część działki nr 113 o pow. 15m2 we wsi Lucień gm. Gostynin. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie: wykupu gruntów stanowiących działkę nr 74/4 o pow. 0,1000 
ha położonej na terenie wsi Solec gm. Gostynin z przeznaczeniem na parking przy szkole 
podstawowej w Solcu gm. Gostynin. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany Uchwały Nr 182/XXXII/2009 z dnia 26 czerwca 2009 
roku w sprawie poboru w formie inkasa: podatku rolnego, podatku leśnego i podatku od 
nieruchomości oraz powołania inkasentów. 



14. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr 246/XXXVIII/2017 Rady Gminy Gostynin z dnia 
18 grudnia 2017 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gostynin. 

15. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Budżetową Gminy Gostynin na 2018 rok. 

16. Informacja Przewodniczących komisji o realizacji wniosków komisji. 

17. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

18. Przyjęcie protokołu, z poprzedniej sesji. 

19. Informacje Przedstawicieli Klubów Sportowych z terenu Gminy Gostynin. 

20. Sprawy różne i wolne wnioski. 

21. Zakończenie obrad Sesji.      

    Przewodniczący Rady Gminy  

  Tomasz Bronisław Lewandowski       

     

Na podstawie art.25 ust.1 pkt 3 ustawy z 8 marca1990r. o samorządzie gminnym (tekst jedn. Dz. U. z 2017r., poz. 1875, 2232, z 2018r. 
poz. 130) pracodawca obowiązany jest zwolnić radnego od pracy zawodowej w celu umożliwienia mu brania udziału w pracach 
organów gminy. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Protokół 

z obrad XLII Sesji Rady Gminy Gostynin, 

z dnia 6 kwietnia 2018 r. 

 

 

 

 

Stan Rady Gminy  - 15 radnych 

Obecnych  -   9 radnych  

Lista obecności radnych w załączeniu. 

Zaproszeni i goście w/g listy obecności. 

 

 

W sesji udział wzięli: 

1. Wójt Gminy – Edmund Zieliński 

2. Z-ca Wójta Gminy – Andrzej Szyszka 

3. Sekretarz Gminy – Marzena Bulińska 

4. Skarbnik Gminy – Patrycja Rosa 

5. Prawnik – Konrad Wypych 

6. Kierownik SO - Krzysztof Czerwiński 

7. Prezes ZK- Paweł Czarnecki 

8. Dyrektor GBP – Elżbieta Włodarczyk 

9. Dyrektor PUP – Elżbieta Tyszkiewicz 

10. Przedstawiciele Klubów Sportowych 

 

 

Do punktu 1-go. 

Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.  

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław Lewandowski, minęła godzina 8.30. Na ten 

moment jest nas 3 Radnych na sali. 

Sołtysi: czyli coś się dzieje. 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław Lewandowski: coś się dzieje, nie ma więcej 

Radnych. Dzwonimy, być może, że dojadą. A gdzie jest Pan Mecenas? 

Z-ca Wójta Andrzej Szyszka: w Urzędzie jest. 

Sekretarz Gminy Marzena Bulińska: zaraz przyjdzie. 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław Lewandowski: nie wiem, czy otwierać na ten 

moment sesję, bez głosowań, bo mamy punkty, które nie koniecznie muszą być głosowane. Czy po 

prostu na ten moment nie otwierać posiedzenia. Chwilkę zaczekamy za Panem Mecenasem. 

Szanowni Państwo, myślę, że już to minimalne kworum do przeprowadzenia dzisiejszej sesji jest. 

 

Otwarcia sesji o godz. 8.45 dokonał Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław 

Lewandowski. Powitał Radnych, Wójta Gminy, Z-cę Wójta, Sekretarza Gminy, Skarbnika Gminy, 

Prezesa ZK, Kierowników Referatów Urzędu Gminy, Dyrektora GBP, Dyrektora PUP, 

przedstawicieli poszczególnych referatów, Sołtysów oraz media i wszystkich obecnych.  

 

Wójt Gminy Edmund Zieliński: Szanowni Państwo w punkcie 14 i w punkcie 15, Pan 

Przewodniczący zamieścił takie dwa projekty uchwał, tj. uchwała zmieniająca Wieloletnią Prognozę 

Finansową i uchwałę zmieniającą uchwałę budżetową Gminy Gostynin na 2018r. Ja nie byłem 

inicjatorem tych punktów na tą sesję, ponieważ owszem przygotowujemy takie dwa projekty 

uchwał, na ten moment jeszcze nie jesteśmy gotowi, pracujemy nad nimi, w związku z tym takich 

projektów uchwał nie przedłożyłem Wysokiej Radzie na tą sesję, przedłożę na najbliższą, którą 

będę prosił Pana Przewodniczącego o zwołanie. 



Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław Lewandowski: dobrze, ja tylko chcę uzupełnić, że 

to nie była do końca moja inicjatywa, tylko również w uzgodnieniu z panem Wójtem, umieściłem to 

w porządku obrad i wszyscy Radni sądzili, że te uchwały po prostu będą, bo to są ważne uchwały. 

Pan Wójt miał dość dużo czasu, żeby te uchwały przygotować, myślę, że opinia Radnych jest 

zbieżna z moją. I również śmiem sądzić, nie jestem pewny, ale z uwagi na to, że tych dwóch uchwał 

nie ma, Radni, którzy byli szczególnie zainteresowani zmianami w tym budżecie po prostu nie 

przyszli. I ledwo, żeśmy zebrali kworum do przeprowadzenia tej sesji. Ja jako inicjator porządku 

obrad, takie prawo mi przysługuje, więc to umieściłem z nadzieją, że jest ten czas kwietniowy, żeby 

nad budżetem się zastanowić bardzo mocno, ponieważ czas nas goni i realizacje inwestycji i 

znalezienie pieniędzy są dość ważną sprawą. Ale Pan Wójt zdecydował inaczej. 

Wójt Gminy Edmund Zieliński: jeszcze raz podkreślam, ja z zespołem swoim pracuję nad tym. 

Radny Marek Balcerzak: jeżeli to będzie wniosek, jeżeli mogę, jeżeli to ma być wniosek 

przegłosowany o zdjęcie z porządku, tak? 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław Lewandowski: tak. 

Radny Marek Balcerzak: bo tak to zrozumiałem, to mam taką prośbę i pytanie do Pana Mecenasa, 

czy możemy pozostawić w porządku te punkty pomimo tego, że nie ma przedłożonych uchwał, 

żeby po prostu w tym punkcie odbyła się dyskusja odnośnie potrzeb zmian w budżecie. 

Prawnik Konrad Wypych: moim zdaniem w porządku obrad mogą zostać, natomiast, później nie 

można głosować żadnych zmian do budżetu. 

Radna Mariola Dan-Liberadzka: wnoszę o przesunięcie puntu 9 pn. „Podjęcie uchwały w sprawie: 

podziału Gminy Gostynin na obwody głosowania” na punkt 3a, po sprawozdaniu Pana Wójta. 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław Lewandowski: przystępuję do przegłosowania 

pierwszego wniosku złożonego przez Pana Wójta o zdjęcie punku 14 i 15 z porządku obrad.  

Radni wniosek odrzucili 0 głosami za i 9 przeciw. 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław Lewandowski: 9 głosami porządek został przez 

wysoką Radę utrzymany. 

I drugi wniosek o zamianę punktu 9 na punkt 3a. 

Radni wniosek przyjęli 9 głosami za. 

Radni cały porządek po zmianach przyjęli 9 głosami za. 

 

Na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność i rozpoczął obrady. 

 

Do punktu 2-go.  

Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Radny Marek Balcerzak zgłosił 1 interpelacje: 

1. Panie Wójcie w związku z tym, że na drogach jest taka sytuacja, jakiej nie mieliśmy niemalże w 

poprzednich latach, że jest zła sytuacja dróg, ja wnioskuję, żeby uruchomić na bieżące utrzymanie 

dróg ten materiał, który został zakupiony w ramach funduszu sołeckiego. Nie będę teraz tego 

uzasadniał, bo myślę, że w tym punkcie, „zmiany do budżetu” będą dyskusję, wtedy ja rozwinę. 

Myślę, że należy w tym roku znaleźć pieniądze i na bieżące utrzymanie jeszcze tego gruzu 

zakupimy. Więc jeszcze raz powtórzę, żeby nie czekać i nie tłumaczyć, że ten gruz jest zakupiony 

na fundusz sołecki i nie można go wbudować, po prostu uruchomić go w tym momencie, bo w tym 

momencie są największe potrzeby. Natomiast na fundusz sołecki my jako Rada, myślę, znajdziemy 

pieniądze i dodatkowe środki przeznaczymy na zakup tłucznia.  

 

Radny Stanisław Wasiński zgłosił 1 interpelacje: 

1. Chodzi mi o taką sprawę, że pewne odcinki były podbudowane i o to, żeby Wójt zlecił ZK, żeby 

po prostu równiarkę dać, bo jak było to wcześniej rozgarniane, to na boki to się rozeszło. Nie ma 

tego pochyło, po prostu to do środka i przywałować.  

 

 



Do punktu 3-go. 

Sprawozdanie Wójta z działalności za okres międzysesyjny i z realizacji uchwał Rady Gminy 

Gostynin przedstawił Wójt Gminy Edmund Zieliński. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.  

 

Do punktu 3a-go. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski odczytał projekt uchwały 

w sprawie: podziału Gminy Gostynin na obwody głosowania. 

Wójt Gminy Edmund Zieliński: Szanowni Państwo, tylko wyjaśnię może dla wiedzy gości, granice 

obwodów głosowania zostają takie jak były wcześniej. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  Radni do projektu uchwały uwag nie wnieśli. 

Uchwała nr 280/XLII/2018 została przyjęta 9 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Radna Elżbieta Tyszkiewicz: ja chciałam tutaj wystąpić w imieniu Radnych, którzy się zebraliśmy 

dzisiaj na tej sesji, ponieważ większość Radnych jest po prostu niezadowolona z tej sytuacji, która 

zaistniała odnośnie tego punktu 14 i 15. Pan Wójt nam obiecywał, że zajmie się tą sprawą i będzie 

uchwała przygotowana zmieniająca budżet. Zależy nam Radnym na tym, żeby te pieniążki własne, 

które posiada gmina znalazły się. Wiemy, jaka jest sytuacja na terenie odnośnie dróg. I większość 

Radnych postanowiła tutaj dzisiaj, że chcemy tą sesję przerwać. Bo nie ma potrzeby, spotykaliśmy 

się już wielokrotnie, Pan Wójt nie ma dla nas czasu, ja Pana Wójta pytałam na korytarzu nie tak 

dawno, jak kilka dni temu, Pan Wójt powiedział, że ma sprawy dużo ważniejsze jak tą. Jest kolega, 

który walczy tak naprawdę o 200tys. zł na dwie drogi, jest to w sołectwie Pana Żebrowskiego, Pan 

Żebrowski sprawę zna, ciągnie się sprawa już od miesięcy, a tak naprawdę miało być na tej sesji, 

także chciałam Pana Przewodniczącego poinformować, że Ci Radni, którzy są na pewno za chwilę 

opuszczą tą salę. Bardzo przepraszam wszystkich zebranych i tutaj kluby, że tutaj taka sytuacja 

zaistniała, bo jesteś Państwo bardzo ważni, ale no niestety jest taka sytuacja, jaka jest. 

Radny Piotr Piotrowski: także przepraszamy bardzo. 

Pan Łukasz Flejszer: kochani, chociażby, że jesteśmy, ja myślę, że warto byłoby uszanować i te 

chwile 5-10 minut poświęcić, chociażby dla nas tak. Dla szkoły z Białotarska, tutaj pan Lucjan też 

przyjechał, tak samo ja z dzieciakami, jesteśmy zwolnieni ze szkoły, więc warto byłoby 5 minut 

poczekać. 

Radna Elżbieta Tyszkiewicz: dobrze. 

Wójt Gminy Edmund Zieliński: zapewniam, że my, pracownicy Urzędu, goście na pewno też 

uszanują waszą obecność i wysłuchamy Was. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski: w związku z tym, Panie 

Mecenasie, blok uchwał się nie odbędzie. 

Prawnik Konrad Wypych: moim zdaniem na tę chwile nie może się nie odbyć, ponieważ jest to w 

porządku, Radnych kworum jest, więc trzeba procedować zgodnie z porządkiem obrad. 

(Radna Elżbieta Tyszkiewicz, Radna Marzena Staniszewska, Radna Mariola Dan-Liberadzka, 

Radny Piotr Piotrowski i Radny Stanisław Wasiński opuścili salę posiedzenia).  

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski: ja nie mam siły. 

Radny Marek Balcerzak: chciałbym się odnieść sytuacja jest niezbyt może zręczna do wypowiedzi, 

stało się to po raz pierwszy i w tej kadencji i w całej historii mojej, jako Radnego. Ja szanuję 

decyzję tej części Radnych, która wyszła, z tego względu, że wzięło się to jak gdyby.., jest to jakby 

ciągiem pewnych zdarzeń wcześniejszych. Ja zapytam już tutaj w imieniu Pana Przewodniczącego, 

czy będziemy kontynuować tą sesję, Panie Mecenasie?   

Prawnik Konrad Wypych: moim zdaniem nawet trzeba kontynuować sesję, ponieważ kworum jest 

niezbędne do głosowania, jest to oczywiste, ale nie do samego przebiegu sesji. Procedować należy 

zgodnie z porządkiem obrad, natomiast punktów, w których wymagane byłoby głosowanie 

Radnych, oczywiście można dyskutować, ale nie można projektu uchwały poddać pod głosowanie.  

Radny Marek Balcerzak: w takim razie, ja pozwolę sobie już zakończyć, a wypowiedzieć się w tym 

punkcie, który miał dotyczyć zmian w budżecie. Jakie były oczekiwania Rady i mam nadzieję, że to 



się dopełni, ale o tym w następnych punktach, żeby nie przedłużać. 

 

Do punktu 4-go. 

Informacja Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy dotycząca rynku pracy w szczególności 

bezrobocia w Gminie Gostynin. 

Pani Dyrektor nie ma, więc punkt się nie odbędzie. 

 

Do punktu 5-go. 

Informacja Dyrektora Gminnej Biblioteki Publicznej w Gostyninie z/s w Solcu o realizacji zadań 

statutowych w minionym roku. 

Dyrektor GBP Elżbieta Włodarczyk omówiła informację, która stanowi załącznik do protokołu. 

Radny Zygmunt Kieplin: ja uważam, że nie ma sensu dalej prowadzić tej sesji, bo zostało 4 

Radnych i tak to będzie wszystko jeszcze raz.. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski: tak, nie będziemy 

głosować, ale dyskutować możemy Panie Radny. 

(Radny Zygmunt Kieplin opuścił salę posiedzenia). 

 

Do punktu 6-go. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski odczytał projekt uchwały 

w sprawie: zmiany Statutu Gminy Gostynin. 

Sekretarz Gminy Marzena Bulińska: zmiana jest podyktowana zmianą nazwy szkoły w Zwoleniu, 

która w tej chwili nosi nazwę „Powstańców Styczniowych”. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  Radni do projektu uchwały uwag nie wnieśli. 

Uchwała nie została podjęta - brak kworum. 

 

Do punktu 7-go. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski odczytał projekt uchwały 

w sprawie: ustalenia kryteriów branych pod uwagę na drugim etapie postępowania rekrutacyjnego 

oraz dokumentów niezbędnych do potwierdzenia tych kryteriów, a także liczby punktów możliwych 

do uzyskania za poszczególne kryteria przy rekrutacji do punktów przedszkolnych, oddziałów 

przedszkolnych i klas pierwszych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Gostynin. 

Sekretarz Gminy Marzena Bulińska: Rada Gminy jest zobligowana do podjęcia takiej uchwały, 

żeby określić kryteria, dokumenty wymagane do tych kryteriów, przyporządkować punkty tych 

kryteriów i na podstawie tej uchwały wykonać zarządzenie Wójta, które określi terminy 

postępowania rekrutacyjnego tego kolejnego, czyli nie pierwszego, tylko drugiego. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  Radni do projektu uchwały uwag nie wnieśli. 

Uchwała nie została podjęta - brak kworum. 

 

Do punktu 8-go. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski odczytał projekt uchwały 

w sprawie: zmiany uchwały Nr 204/XXXIV/2017 Rady Gminy Gostynin z dnia 31 sierpnia 2017r. 

w sprawie zamiaru likwidacji filii bibliotecznej nr 5 w Białotarsku Gminnej Biblioteki Publicznej w 

Gostyninie z/s w Solcu. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski: było to przedmiotem 

komisji oświaty. Pani Dyrektor GBP skierowała do Rady Gminy takie pismo, ja to pismo odczytam. 

Odczytał pismo, które stanowi załącznik do protokołu. 

Sekretarz Gminy Marzena Bulińska: ja tylko dodam, że ta uchwała zmienia termin planowanej 

likwidacji biblioteki z daty 1 kwietnia 2018r., na 31 sierpnia 2018r., z racji początku roku szkolnego 

2018/2019, z uwagi na sprawy organizacyjne, chodzi tutaj o organizacje szkoły. Biblioteka została 

przeniesiona z Ochotniczej Straży Pożarnej do szkoły, właśnie po to, żeby wygenerować 

oszczędności. No i drugim etapem będzie po prostu likwidacja tej filii w Białotarsku, jeżeli 

oczywiście Wysoka Rada podejmie taką uchwałę.  



Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  Radni do projektu uchwały uwag nie wnieśli. 

Uchwała nie została podjęta - brak kworum. 

 

Do punktu 9-go. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski odczytał projekt uchwały 

w sprawie: sprzedaży w drodze przetargu ograniczonego gruntów rolnych stanowiących działkę nr 

86 o pow. 0,72 ha we wsi Gaśno gm. Gostynin. 

Wójt Gminy Edmund Zieliński: jest to działka rolna położona w miejscowości Gaśno, ona od lat 

gminie jest zbędna, a jest zainteresowanie tą działką, więc jest to przetarg ograniczony, skierowany 

do rolników na powiększenie gospodarstwa rolnego. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Radni do projektu uchwały uwag nie wnieśli. 

Uchwała nie została podjęta - brak kworum. 

 

Do punktu 10-go. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski odczytał projekt uchwały 

w sprawie: przekazania w dzierżawę na okres 3 lat gruntów komunalnych stanowiących część 

działki nr 113 o pow. 15m2 we wsi Lucień gm. Gostynin. 

Wójt Gminy Edmund Zieliński: Gmina Gostynin jest współwłaścicielem tej działki, tam znajduje 

się kiosk, tą działkę tej Pani wydzierżawiamy już od szeregu lat i prosi o przedłużenie dzierżawy. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  Radni do projektu uchwały uwag nie wnieśli. 

Uchwała nie została podjęta - brak kworum. 

 

Do punktu 11-go. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski odczytał projekt uchwały 

w sprawie: wykupu gruntów stanowiących działkę nr 74/4 o pow. 0,1000 ha położonej na terenie 

wsi Solec gm. Gostynin z przeznaczeniem na parking przy szkole podstawowej w Solcu gm. 

Gostynin. 

Wójt Gminy Edmund Zieliński: jest to działka, o którą zabiegamy od dłuższego czasu. Ta działka 

jest potrzebna pod potrzeby parkingu dla szkoły podstawowej w Solcu, ale i nie tylko, będzie też 

służyć mieszkańcom. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  Radni do projektu uchwały uwag nie wnieśli. 

Uchwała nie została podjęta - brak kworum. 

 

Do punktu 12-go. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski odczytał projekt uchwały 

w sprawie: zmiany Uchwały Nr 182/XXXII/2009 z dnia 26 czerwca 2009 roku w sprawie poboru w 

formie inkasa: podatku rolnego, podatku leśnego i podatku od nieruchomości oraz powołania 

inkasentów. 

Wójt Gminy Edmund Zieliński: w związku z wyborem nowego sołtysa sołectwa Zaborów Stary-

Stanisławów, należy dokonać zmiany w załączniku, który jest wykazem inkasentów poboru 

podatków od nieruchomości, rolnego, leśnego. Taka zmiana związana jest z wyborem nowego 

sołtysa w sołectwie Zaborów Stary-Stanisławów. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  Radni do projektu uchwały uwag nie wnieśli. 

Uchwała nie została podjęta - brak kworum. 

 

Do punktu 13-go. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski odczytał projekt uchwały 

zmieniającej uchwałę Nr 246/XXXVIII/2017 Rady Gminy Gostynin z dnia 18 grudnia 2017 r. w 

sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gostynin. 

Radny Marek Balcerzak: ja się zobowiązałem Panie Przewodniczący wypowiedzieć się w tej 

kwestii i odnieść się do całej tej sytuacji, otóż jako Radni w większości, a niemalże cała Rada chyba 

bez wyjątku wnosiliśmy do Pana Wójta o zwiększenie środków na bieżące utrzymanie dróg oraz 



wprowadzenie zmian dotyczących zadań inwestycyjnych, w tym zwiększenie środków na takie 

zadania jak np. „Osiny, Jastrzębia” i wprowadzenie nowych zadań, chodzi tutaj głównie o zadania 

drogowe, w tym był „Lucień i Helenów”. Mieliśmy na uwadze to, że sytuacja zmusza nas, żeby 

dokonać tych zmian jak najszybciej. Dzisiaj są te środki potrzebne, tak na bieżące utrzymanie dróg, 

jak i w związku z tym, że przygotowywana już jest dokumentacja na zadania inwestycyjne, żeby nie 

przesuwać wykonania tych zadań na miesiące niemalże jesienne, czy zimowe, jak czasem się to 

odbywa, chcieliśmy tych zmian dokonać jak najwcześniej. Odbyło się w tym celu spotkanie 

wspólne, na którym, mieliśmy taką nadzieję, że wypracowane zostanie wspólne stanowisko i dzisiaj 

na sesji będziemy mogli te zmiany zatwierdzić. No jak Państwo wszyscy tutaj zauważyli nie udało 

się tego zrobić. My jako Radni, powiem od siebie, nie chcemy sami proponować, mamy taką 

możliwość przesuwania środków, oczywiście nie mamy inicjatywy wprowadzania 

uchwałodawczych, wprowadzania do porządku obrad, ale wcześniej, czy później, jeżeli nie będzie 

takiej woli tutaj Urzędu, my takie zmiany dokonamy. Jeszcze raz powtórzę, naszym celem jest to, 

żeby te zmiany wypracowywać wspólnie, żeby nie robić tego jednostronnie. No i cały czas na to 

liczymy, mamy też taką nadzieję, że stanie się to wkrótce, że te punkty, które dzisiaj nie udało nam 

się przegłosować, a są jak najbardziej niezbędne, omówimy, łącznie z tymi zmianami do budżetu. 

Jeszcze raz powtórzę, nie jestem za tym, żeby bojkotować sesję, ale też rozumiem rozgoryczenie 

części Radnych, w związku z tym, że były rozmowy, były spotkania. Ja mogę tylko ubolewać, że 

nie udało się na dzień dzisiejszy tych rozwiązań wypracować. 

Wójt Gminy Edmund Zieliński: ja chcę szczegółowo podkreślić, że ja nie jestem przeciwny tym 

zmianom, bo z taką ofertą wyszedłem już w marcu, to nie jest jakaś moja zła wola, po prostu 

potrzeba nam trochę czasu, bo są inne zmiany, które ja zaproponuje w poniedziałek. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski: dobrze Panie Wójcie, ale 

prawda jest taka, że Radni bardzo spokojnie do Pana się zwracają o zmiany, mając na uwadze 

również upływający czas i potrzebę zaspokojenia bieżących potrzeb mieszkańców teraz, ponieważ 

jest mokro, ludzie nie mogą wyjechać i oczekują od nas Radnych pewnych działań. Dlatego sam 

Pan podjął inicjatywę spotkania się zaraz po świętach ze wszystkimi Radnymi, w takim trochę 

nieformalnym posiedzeniu, gdzie, żeśmy to wszystko przygotowali i naprawdę licząc na to, bo Pan, 

mogliśmy zrozumieć i tak to zrozumieliśmy, że Pan tą uchwałę wspólnie ze swoim sztabem 

księgowym po prostu przygotuje. I Radni, którzy rzeczywiście dzisiaj do mnie zadzwonili, ze nie 

przyjadą podając uzasadnienia formalne, które musze zaakceptować, żeby ich usprawiedliwić, ale w 

podtekstach były informacje dotyczące dlaczego. Ja przyjmuję tą stronę formalną. Dobrze, że 

jeszcze wspólnie z prezydium udało nam się do pozostałych Radnych dodzwonić, żeby przyjąć dość 

ważną uchwałę odnośnie obwodów głosowania, ale Ci Radni w tym ubogim kworum nie chcą 

rozstrzygać w imieniu całej Rady. Powinien być praktycznie cały skład Rady, żeby wszyscy byli z 

tych głosowań zadowoleni i brali aktywny udział. Dlatego prosimy bardzo jeszcze raz, o to, żeby 

jak najszybciej przygotować uchwałę budżetową, zgodnie Panie Wójcie z terminami, bo to też się 

Panu, powiem szczerze trochę rozmywa i prezydium na to zwraca uwagę, ale żeby sprawy szły do 

przodu, więc się przychylamy do tego. Proszę bardzo o prawidłowe, zgodnie z terminami 

przygotowanie dokumentów, na poszczególne komisje i zaproponowanie terminu sesji, żebyśmy 

mogli, w normalnym 15-osobowym składzie, a przynajmniej zbliżonym, zawsze każdemu może coś 

wypaść, mogli podejmować decyzje.  

Wójt Gminy Edmund Zieliński: ja chciałem tylko dodać, że jeżeli chodzi o argument, jeżeli chodzi 

o warunki, warunki są naprawdę bardzo trudne, powtarzam cały czas, że powtarza się 2011 rok, też 

był bardzo szczególnym, mokrym. Natomiast zmiany, które ewentualnie miałyby dzisiaj nastąpić, 

nie wpływają na pracę Zakładu Komunalnego, jeśli chodzi o interwencje na drogach. ZK realizuje 

te najbardziej newralgiczne punkty, zaczął realizować fundusze sołeckie. Także to nie wpłynie na 

interwencje na drogach. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  Radni do projektu uchwały uwag nie wnieśli. 

Uchwała nie została podjęta - brak przygotowania projektu uchwały – brak kworum 

 

 



Do punktu 14-go. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski odczytał projekt uchwały 

zmieniającej uchwałę Budżetową Gminy Gostynin na 2018 rok. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  Radni do projektu uchwały uwag nie wnieśli. 

Uchwała nie została podjęta - brak przygotowania projektu uchwały – brak kworum 

 

Do punktu 15-go. 

Informacja Przewodniczących komisji o realizacji wniosków komisji. 

 

Komisja Zdrowia Pomocy Społecznej Oświaty Kultury i Spraw Mieszkaniowych:  

wniosków nie wypracowała. 

 

Komisja Budżetu i Finansów:  
wniosków nie wypracowała. 

 

Komisja Porządku Publicznego, Spraw Obywatelskich i Ochrony Przeciwpożarowej:  

wniosków nie wypracowała. 

 

Komisja Rewizyjna: wniosków nie wypracowała. 

 

Komisja Rozwoju Gospodarczego Rolnictwa Leśnictwa i Ochrony Środowiska:  

wniosków nie wypracowała. 

 

Do punktu 16-go. 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

Z-ca Wójta Andrzej Szyszka: interpelacja Pana Balcerzaka, tutaj stanowisko Urzędu jest podobne, 

jednoznaczne, jeśli chodzi o przeniesienie środków na bieżące utrzymanie, bo tak jak Pan 

powiedział, te działania, które były do tej pory prowadzone, były to działania doraźne. Ratowaliśmy 

te odcinki dróg, które były nieprzejezdne, natomiast nie udało się rozwiązać kompleksowo tych 

problemów. Czyli są miejsca, gdzie to gruzowanie następowało, ale tak jak powiedziałem, mające 

na celu udrożnienie, umożliwienie niektórym mieszkańcom wyjazd z posesji. Także tutaj jak 

najbardziej, w imieniu Wójta mogę podkreślić, że będziemy szukać pieniędzy, żeby znaleźć na 

bieżące utrzymanie dróg środki. 

Radny Marek Balcerzak: jeżeli mogę, odnieść się, ja zapytywałem wprost, czy mogą być 

uruchomione te materiały, które zostały zakupione w ramach funduszu sołeckiego? Wprost o to 

pytam, czy one mogą być uruchomione nie w ramach funduszu sołeckiego, tylko na bieżące 

utrzymanie dróg. W budżecie tego nie ma, więc oficjalnie w budżecie tych pieniędzy nie ma, więc 

chcę konkretnie usłyszeć, czy można dzisiaj, czy może to nastąpić po sesji, w której te środki na 

bieżące utrzymanie dróg zwiększymy?  

Wójt Gminy Edmund Zieliński: to już nastąpiło, ponieważ w przetargu, którym zakupiliśmy 5,5tys. 

ton kruszywa, 2tys. ton jest na bieżące utrzymanie, a 3,5tys. ton na fundusze sołeckie. 

Radny Marek Balcerzak: czyli jest jak gdyby materiał? 

Wójt Gminy Edmund Zieleński: który wbudowujemy. 

Radny Marek Balcerzak: bo ja słyszałem taką informację wcześniej, może błędnie ktoś mnie 

poinformował, że ten gruz został zakupiony na fundusz sołecki i że nie można. 

Wójt Gminy Edmund Zieliński: 3,5 tys. na fundusz sołecki i 2tys. na bieżące utrzymanie dróg, 

łącznie 5,5tys. ton. 

Z-ca Wójta Andrzej Szyszka: Pan Radny Wasiński zgłaszał drogę w Strzałkach odnośnie tam, tak 

jak to powiedział, było to równane ciągnikiem, teraz należałoby narzucić na nawierzchnię, także ja 

ten temat znam.  

 

 



Do punktu 17-go. 

Przyjęcie protokołu, z poprzedniej sesji.  

Protokół z obrad XLI Sesji Rady Gminy nie został przyjęty z powodu braku kworum. 

 

Do punktu 18-go. 

Informacje Przedstawicieli Klubów Sportowych z terenu Gminy Gostynin. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski: Szanowni Państwo, ja 

wiem, że szkoła podstawowa ze Zwolenia siedzi od samego początku, ale również miałem głos od 

Pana Lucjana Lewandowskiego, że chciałby wystąpić jako pierwszy.. 

Pan Lucjan Lewandowski: nie, nie, może być. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski: może być? Czyli w 

porządku, czyli może tak po kolei proszę o głos. 

Przedstawiciel UKS „Zwoleń-Team” Łukasz Flejszer: dzień dobry Państwu, dziękujemy na samym 

początku za zaproszenie nas tutaj. Chcemy podzielić się z Państwem naszymi celami, planami, 

sukcesami jakie mieliśmy w 2017 roku, jak również i problemami z jakimi na co dzień się 

borykamy. Natomiast z jednej strony jest nam niezmiernie miło, że tutaj jesteśmy, z drugiej strony 

przykro, że w trakcie Radni, czy właśnie Państwa sympatyków sportu Lucień i Białotarsk 

potraktowali Radni, że wyszli w trakcie, dla mnie to jest niewyobrażalna sytuacja. Ale mniejsza o 

to. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski: proszę Pana, ale raczej 

prosiłbym bardzo o skupienie się na punkcie. 

Przedstawiciel UKS „Zwoleń-Team” Łukasz Flejszer: ok, dobrze. Uczniowski Klub Sportowy, jak 

sama nazwa mówi „Zwoleń-Team”, jest to stowarzyszenie zrzeszające uczniów, rodziców, 

nauczycieli i sympatyków sportu, przedstawicieli, zawodników naszych najmłodszych, z którymi 

tutaj dzisiaj jestem. Jak i również tutaj, naszą dyscypliną główną jest wrotkarstwo i łyżwiarstwo 

szybkie. Literka FiS oznacza,.., specjalizujemy się w jeździe fitnesowej jak i szybkiej. Powstał 29 

grudnia 2015 roku, wtedy początki były mega trudne, bo ćwiczyliśmy na.., wiadomo w Zwoleniu 

jest mała sala 10m na 5m. Klub stanowiło 5 osób, na chwilę obecną to jest 60 osób w 2018 roku. 

Uczęszczają do tego klub oczywiście osoby z gminy, jak i z miasta Gostynina, tj. oczywiście z 

podziałem, Gostynin to odpowiednia liczba osób, natomiast gmina, to właśnie, którą wcześniej 

wskazałem. Największą liczbę stanowią tutaj uczestnicy ze Zwolenia, po drugie z Białotarska, na 

trzecim miejscu Emilianów, Lucień, najmniej jest, praktycznie nie ma osób z Sokołowa, 

Sierakówek gdzieś tam się nam jeszcze przewijają te osoby. W roku szkolnym, czy kalendarzowym 

mamy 4 nabory jesteśmy otwarci na osoby, które do nas przychodzą, to nie jest tylko w okresie 

wiosenno-letnim, ale również i w każdych po prostu miesiącach. Terenem działania tj. gmina i 

miasto Gostynin, przy wsparciu powiatu. Powiat na chwilę obecną tylko dofinansował nasz klub 10 

osób tych najbardziej uczestniczących w zmaganiach ogólnopolskich, jak i międzynarodowych, 

dresy sportowe. Natomiast wielkie podziękowanie chcemy tutaj złożyć Panu Wójtowi, jak i również 

komisji, która obradowała przy tych konkursach, o których mówił Pan Wójt, za wsparcie. W 

pierwszych latach było, mega, mega ciężko, natomiast jesteśmy już trzeci rok prowadzimy zajęcia i 

na chwile obecną klub jest tak doposażony w sprzęt, czy na hali sportowej MOSiR, którą 

wynajmujemy praktycznie codziennie, czy salę w Zwoleniu właśnie w ten sprzęt wrotkarstwa 

szybkiego. Ale mówię tu o takich właśnie przyborach, jakie są tyczki slalomowe, kubeczki do 

slalomów, odpowiednie pachołki, plotki, materace, kaski dla bezpieczeństwa. Grupy, jakie 

podzieliłem, to są właśnie te cztery grupy, które u nas funkcjonują ze względu na wiek i sposób 

zaawansowania jazdy. Grupa początkująca, nazwaliśmy ją „Mini na rolkach”, tj. do 25 osób, i takie 

zajęcia, jak i również Państwa pociechy zachęcamy w poniedziałki od godz. 19.00 do 20.00, to są 

stałe terminy, za odpłatnością, ja pracuję jako wolontariusz, więc nie biorę opłat i właśnie w tych 

konkursach nie wnoszę w kosztorys takich rzeczy. Natomiast dzieci, czy rodzice opłacają tylko 

hale, tj. koszt 10zł, to są stałe wpisowe właśnie za tą hale. Natomiast grupa średnio-zaawansowana 

tj. „Rolki i My”, czyli podnosimy sobie już poziom jazdy do 15 osób, zajęcia w czwartki od godz. 

16.30, grupa zaawansowana „Zamieniamy boisk w rolkowisko”, mają również w poniedziałki, ale 



już w godzinach późniejszych, ze względu na inne grupy, które tam ćwiczą wcześniej, czyli Mazur 

Gostynin, piłka ręczna i tenisiści, od godz. 20.00. Grupa jeszcze podstawowa dorośli utworzyła się, 

w tamtym roku było to 5 osób, na chwile obecną mamy od 10 do 15 osób. Jak również przyjeżdżają 

do naszej gminy osoby z Płocka. Główny cel, drodzy Państwo, to oczywiście realizacja 

systematycznego szkolenia sportowego dzieci i młodzieży, bo tutaj inwestujemy właśnie w nasze 

młode pokolenie w zakresie wrotkarstwa i łyżwiarstwa na terenie gminy i miasta. Wszechstronny 

rozwój sprawności fizycznej dzieci, młodzieży, osób dorosłych, podnoszenie poziomu sportowego 

uczestników oraz organizowanie imprez sportowych na terenie gminy, jak i miasta. Tutaj chcemy 

się też pochwalić właśnie tymi naszymi działaniami jakie promujemy, więc zawody cykliczne, teraz 

trzeci rok zawody na Dzień Dziecka, tj. zawsze 1 czerwca wypada i właśnie z tego dofinansowania 

przeznaczona jest kwota na zakup pucharów i medali. No to jest wielkie nasze święto, wielka 

frajda, więc to już się wpisze w taką cykliczną zabawę sportową w naszej gminie. Druga cykliczna 

impreza to ze sportem przeciw uzależnieniom z kolejnego programu, realizujemy ją 6 grudnia 

podczas Mikołajek. Jak i również teraz trzecia, nowe wydarzenie, promocja jak najbardziej gminy 

na terenie tutaj oczywiście Gostynina, ogólnopolskie wydarzenie z budżetu obywatelskiego, kiedyś 

siedząc sobie przy kawie, wymyśliłem, że jest budżet obywatelski miejski, napisze pewien wniosek, 

15tys. zł przeszło, właśnie te dzieci zbierały głosy wraz ze mną, zebraliśmy ponad 700 głosów i to 

wydarzenie już jest realizowane. Za trzy tygodnie Państwa zapraszamy, ogólnopolski wyścig 200 

rolkarzy ściągamy, bo my ze swojego klubu tylu nie mamy, więc jak najbardziej promocja, 

przyjadą, zobaczą jak wygląda czy Gostynin, czy tereny gminne. Gdzie realizujemy nasze zajęcia, 

głównie to jest hala sportowa Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji ul. Polna, w Zwoleniu sala 

mniejsza, jak i tereny właśnie Zwolenia, ale także parkingi, z którymi najczęściej też się borykamy, 

bo po prostu nie mamy gdzie ćwiczyć. I tutaj ze względu na bezpieczeństwo, ja już kiedyś byłem u 

Państwa na komisji i prosiłem o wsparcie, przedstawiałem projekt toru wrotkarskiego. Na chwilę 

obecną ten projekt w planach mamy, jako klub wykupiony projekt budowlany, natomiast bardzo 

bym w przyszłości prosił, czy takie zadanie, ze względu na bezpieczeństwo jazdy tych dzieci, 

mogłoby być uszczegółowione gdzieś tam właśnie w budżecie gminy. Czy można to wnieść na 

kolejne lata? Jak i również siłownie fitness, aquaparki, oz gostyniński „Dybanka”, orliki sportowe, 

siłownie pod chmurką, jak najbardziej z takich miejsc korzystamy. W miesiącach listopad, 

grudzień, styczeń, luty, wiadomo, że ktoś powie, no nie wyjdą na rolki, bo się nie da, hala zostaje, 

natomiast wjeżdżamy, przerzucamy się na troszkę inny zestaw, łyżwiarstwa szybkiego, wyjeżdżamy 

często na Stegny Warszawskie, co wiąże się też z dużymi opłatami i jak najbardziej tutaj wielkie 

pokłony, chcę też pogratulować rodzicom za ich upór i wsparcie, bo bez nich by pewnie ten klub w 

50% mógłby tylko funkcjonować, a nie tak jak teraz. Harmonogram szkolenia, to już o tym 

mówiłem, poniedziałki, środy, czwartki, praktycznie codziennie, piątki i soboty. Można to wszystko 

sprawdzić na stronie internetowej, można do nas przyjechać zobaczyć, czym się często dzielimy. Co 

do wyposażenia, wyposażenie, które tutaj opisałem piłki gumowe, slideboardy, to są takie specjalne 

deski do odbijania techniki, to wszystko na chwilę obecną, za co też serdecznie Państwu dziękuję ze 

wsparcia tego otwartego konkursu mam. Natomiast potrzeby, to głównie teraz próbujemy właśnie 

zakupić, jaki i również może nie wszystko się da, może w kolejnych latach, kombinezony startowe 

dla grupy starszej, właśnie jak tutaj Ada z Białotarska i Martyna, no to są dziewczynki powyżej 

160cm i 170cm, więc takie stroje z poprzednich konkurów już mamy, natomiast tak jak Amelia 

Kowalczyk ze Zwolenia, no niestety ze strojami, z kombinezonami sportowymi już jest właśnie 

duży problem, no nie jeździmy w zwykłych spodenkach, więc tu wszystko musi być dopasowane 

przy dużych napięciach, czy siły dynamicznej nogi, nie może to się rozchodzić, te szwy nie mogą 

pękać. Inna potrzeb to dresy sportowe, treningowe, też dla grupy młodszej, bo w tym roku, w tą 

grupę młodszą właśnie 6-12 latków, tutaj w tym przedziale chciałbym zainwestować, płozy, ostrza, 

o których tutaj już mówiłem, już nie mówię koszty 2tys. zł, bo takie też się zdarzają, ale dla 

podstawowych dzieciaczków, to jest koszt 1tys. zł-1,5tys. zł, więc, żeby realizować to szkolenie, to 

właśnie z taką klapą otwierającą się i osiągać prędkość od 40 do 60km/h, no to potrzeba ileś 

pieniędzy. Wymienne części jak najbardziej, każdemu się sprzęt zużywa, mówię tu o łożyskach, 

kołach, ścieralność, jak również buty do wrotkarstwa. Dresy, takie planowalibyśmy w przyszłych 



miesiącach zakupić z napisem Gmina Gostynin i logo. Tą potrzebę, o której wspominałem, właśnie 

ze względu na bezpieczeństwo, trenujemy w trudnych warunkach, obwodnica, te boczne uliczki 

nam jak najbardziej pomagają, natomiast, żeby ćwiczyć pod mistrzostwo Polski, torowe 

mistrzostwa Polski potrzeba wydzielenia pętli, parkingu, rozrysowania tego, nie mamy takiego 

miejsca w gminie na chwilę obecną, w mieście tak samo jest problem. Wchodzimy często o godz. 

22.00, właśnie mówię, to jest dużym problemem, samochody wyjeżdżają na parkingu w kauflandzie 

i wtedy tam zaczynamy, ale to też czy do końca jest bezpieczne, no pozwolenie mam od Pani 

głównej kierownik, natomiast jest to godzina późna, dzieci też mają zajęcia i szkołę, więc tu 

właśnie mówię o tym torze, który mógłby w przyszłości powstać, jest miejsce w Zwoleniu, projekt 

jest, rodzice z czynu społecznego mogliby też wiele zrobić, no tylko, czy Państwo pomożecie nam 

w tej realizacji. Tu mówiłem właśnie o tym projekcie, firma z Budroxu to wszystko rozrysowywała, 

to miejsce szare, zielona to jest bieżnia, którą mamy ze sztucznej trawy, żółte to jest boisko 

wielofunkcyjne i szary kolor to właśnie ten tor 133m, bezpieczny, szerokości 3m, asfaltowy. Już 

przechodzę do końca ogólnopolskie sukcesy w 2017 roku, UPP, oznacza Uliczne Puchary Polski, bo 

w takich też po prostu rywalizujemy i Torowe Mistrzostwa Polski, w sezonie startowym kwiecień-

październik. Wypisałem wszystkie, jak dla mnie znaczące sukcesy pierwsze jak najbardziej każdy 

chciałby osiągać, ale są też inne kluby, drodzy Państwo, w Polsce, siódme jak najbardziej też mnie 

cieszą, nie zawsze trzeba zdobywać pierwsze, drugie, trzecie, ale są takie jak Mistrzostwa Polski, 

dwa srebrne medale, jeden złoty na 50 licencjonowanych zawodników. W całej Polsce jeździ 

przypuśćmy 800osób, a licencjonowanych to jest tylko 50 właśnie w kategoriach takich, gdzie 

dzieci są, w mojej jest 30, więc no, żeby się dostać do tej elity i osiągnąć przypuśćmy siódme 

miejsce, tak jak Ada Kafarska, no to już trzeba troszeczkę doświadczenia mieć i tej siły 

dynamicznej, czy kondycji, wytrzymałości, czy szybkości, na pewno predyspozycji. 

Międzynarodowe, chciałbym tutaj pochwalić Klaudię Tyszkiewicz z Jaworka, zajęła tam czwarte 

miejsce i Adę Kafarską w Berlinie, w Międzynarodowym. Startowały dziewczynki w Berlinie, 

zajęła Ada drugie miejsce. Międzynarodowe Łotysze, Finlandia, Niemcy, zawodnicy wyższej rangi. 

Kolejne, schodząc tak miesiącami troszkę w dół, Skawina, Warszawa, Bydgoszcz, Katowice. 

Puchary Polski odbywają się na zamkniętych ulicach i u nas też właśnie ten wyścig Zamkowy, też 

będzie od ronda  Higersbergerów, przez Dybankę, aż po ul. Parkową, taką pętlę, aż przy Lidlu 

będziemy jeździli. 84 puchary zakupione na chwilę obecną, tak, żeby każdą osobę nagrodzić. 

Martyna Śmiałkowska w roczniku 2002, wypisałem najważniejsze jej osiągnięcia, dziewczynka z 

Białotarska, uczy się tam w szkole, złoty medal w Pucharze Polski w Osiecznicy na 16km. To nie 

jest tak, proszę Państwa, że wsiadamy sobie i ktoś powie, a w kółko sobie jeżdżą, założy sobie but i 

jeździmy. Zapraszam na treningi i to trzeba taką zrobić wytrzymałość, taką siłę nóg, są różnorodne 

ćwiczenia i rozciągające pleców i jest basen, trzeba przygotować cały organizm właśnie do tej 

pozycji niskiej. Jak i również zdobyć po prostu tą siłę, żeby w 16km wpaść na złoty medal. A nie 

startuje tylko Zwoleń-Team. Drugie miejsce w Pucharze Polski w Gdańsku na 10km, prawie 11km. 

Trzecie miejsce w Pucharze Polski w Gdańsku na 21km. Właśnie ona specjalizuje się w tych 

dystansach wytrzymałościowych. Pierwsze miejsce w Pucharze Polski w Katowicach i pierwsze 

miejsce w Klasyfikacji Generalnej Kobiet 13-15 lat w takim przedziale w Pucharze Kaszub, na 

który skalda się sześć etapów, czyli w każdym etapie musiała być w czołówce. Gdyby chociaż czy 

dwa, czy trzy odpuściła, to te punkty przeliczane, które często są w trójbojach lekkoatletycznych, 

no niestety wypadłaby z tej klasyfikacji, a zdobyła pierwsze miejsce.  

Klaudia Tyszkiewicz, Jaworek, czwarte miejsce w międzynarodowych w Berlinie, tak jak 

wspominałem. Drugie miejsce w Katowicach na 2km, no to jest sprinterka. Szybko biega na „60-

tkę”, więc tutaj finiszuje mocno, właśnie w tych krótkich dystansach. I zloty medal w Osiecznicy. 

Ada Kafarska, Górki Pierwsze, drugie miejsce w międzynarodowych w Berlinie, jak wspominałem. 

Drugie miejsce w Klasyfikacji Generalnej Kobiet w Pucharze Kaszub, ponieważ Martyna odebrała 

pierwsze, więc tak musiało być. Drugie miejsce w Gdańsku na 750m, no tu w Gdańsku startowało 

akurat 800 zawodników, to były międzynarodowe i konkurencja była mega, mega wielka. Pierwsze 

miejsce w Katowicach w deszcz i złoty medal w Osiecznicy na 2km. 

Amelia Kowalczyk, może nie jedna z najmłodszych uczestniczek, ale to jest wielki talent, 



usłyszycie Państwo jeszcze o niej, bo myślę, że jak tutaj mamy Orzełek na sercu na piersi, to myślę, 

że.., chciałbym w przyszłość, żeby ta dziewczynka jeździła, jeśli by się udało, jeśli ona też będzie 

chciała i rodzice, właśnie z takim Orzełkiem i napisem Polska, Team Polski, żeby załapała się po 

prostu do Kadry Naszej Polskiej z naszej gminy. Trzecie miejsce w Stolnie, szóste miejsce w 

Pucharze Polski na początek jej zmagań sportowych, trzecie miejsce w Pucharze Kaszub w 

Rozłazinie i czwarte miejsce w Pucharze Kaszub w Choczewie.  

Tak to wygląda, drodzy Państwo, to jest tor z prawdziwego zdarzenia, no niestety koszt, już nie 

chodzi o to, że taki chcielibyśmy, ale koszt to jest około 1mln zł-1.200tys. zł, 600tys. zł 

Ministerstwo, 600tys. zł gmina, bądź miasto, by musiało po prostu dać, natomiast tak to wygląda na 

takich torach, ścigamy się. Tu akurat pokazuję Adę Kafarską i zawodniczki, to jest na 

mistrzostwach Polski w Tomaszowie Lubelskim. 1, 2 ,3 czerwca na chwilę obecną jest data, 

jedziemy do Duszników Zdrój, też na taki tor. A tu ze startu wspólnego Puchar Polski w Gdańsku, 

masowy bieg, staje 800 zawodniczek, zawodników i wtedy kto pierwszy ten lepszy. Ze wszystkich 

kategorii, wtedy to jest wszystko pod wpływem tego chipu, który mamy na prawej, czy lewej kostce 

jest klasyfikowany, bo wiadomo, że takiej małej Amelki nie sklasyfikujemy z dorosłą osobą. 

Zamykana ulica jak najbardziej przy stadionie Gdańskim, naprawdę są to super imprezy, w które 

jesteśmy mocno wkręceni. A tutaj w Katowicach w deszcz, są różne warunki, więc tutaj mówiłem o 

eksploatacji tego sprzętu, więc często bywa tak, że osoba kontuzji nie miała, ani się nie pościerała. 

Na chwilę obecną z dofinansowań pozyskujemy taki sprzęt, że przekręcamy po prostu te koła, które 

są na suchą nawierzchnię, na mokrą zamienimy. To już w taką technikę tutaj i w sprzęt wchodzimy. 

W Grójcu też zamykana, u nas też tak mniej więcej to będzie tak wyglądało, 22 kwietnia, 

serdecznie tutaj zapraszamy, a partnerem wydarzenia również jest nasza gmina. I tak jak mówiłem, 

w okresie listopad, grudzień, styczeń, luty, jeździmy często, wspierają rodzice podczas wyjazdów 

do.., w pierwszej arenie lodowej w Tomaszowie Mazowieckim. Powstała za 50mln. zł, cieszymy 

się, że po sukcesach w Soczi Zbigniewa Bródki z małej wsi Domaniewice, udało się po jego 

sukcesie taką hale wybudować, z której też korzystamy. Najfajniejsze jest to, że cieszą sukcesy, bo 

stoimy, nie zawsze się uda, ja miałem też często dużo czwartych miejsc, przegrywa się o 0,5s., ale 

cieszą sukcesy, gdzie dzieci na tych ogólnopolskich imprezach, ale i również na 

międzynarodowych, tak jak tutaj w lewym dolnym rogu w Berlinie stają na podium. Ciężko jest się 

czasem porozumieć, bo gorzej jest z językiem angielskim, co u niektórych, ale uważam, że fajnie 

jest tam być i odebrać ten złoty medal. No mi akurat udało się, mogę pochwalić się, że dwa srebrne 

medale i złoty na mistrzostwach Polski, takie sukcesy napawają optymizmem, że człowiek pół roku 

trenuje, przygotowuje się do takich zawodów, praktycznie codziennie. Nie można odpocząć trzech, 

czterech dni, bo nasz organizm się tak rozluźnia, że zaczynamy wtedy od nowa. Na chwilę obecną 

startujemy za tydzień w Stolnie, pierwsze nasze zawody, koło 15 uczestników jedzie właśnie z 

gminy, w różnych konkurencjach, najmłodsza to jest 6-latka, która jeszcze się boi, ja tez nie chcę 

komuś narzucać na siłę przejechać dystansu na asfalcie, bo trenuje na hali, więc wybraliśmy 

konkurencję przejazd pod tyczką. Obniżamy tyczkę, kto mniejszą wysokość pokona ten wygrywa. 

Nasze zmagania wszelkie pokazujemy na naszej stronie internetowej, można wejść, www.zwolen-

team.pl, tu jest mnóstwo zakładek też w języku angielskim, jak i polskim, więc tutaj serdecznie 

zapraszamy, o każdych zawodnikach można poczytać o treningach, kto nas wspiera, jakie programy 

realizujemy na daną chwilę. Plany jakie mamy, oczywiście starty w Ulicznych Pucharach Polski w 

Torowych Mistrzostwach Polski oraz w międzynarodowych. Mówię o torze wrotkarskim, które tak 

wyglądają. Puchary Polski zaplanowaliśmy zgodnie z naszym kalendarzem imprez, w kwietniu 

Gorzów Wielkopolski, 28 kwietnia, to już Puchar Polski to jest wyższa ranga, w Gorlicach w maju, 

w Osiecznicy w czerwcu, w Gdańsku w sierpniu, o której mówiłem największej imprezie i w 

Katowicach we wrześniu. Takich pięć największych Pucharów, imprez sportowych. Tor kiedyś 

wspominałem, mniej więcej jak to wygląda cała ta budowa, na chwile obecną cieszylibyśmy się z 

toru w Zwoleniu, tak jak mówiłem właśnie tego mniejszego dla grupy początkującej, która mogłaby 

też korzystać z trzeciej godziny do wyboru, która jest z Ministerstwa przeznaczona, bo są cztery 

godziny, realizujemy, pierwsza, duga godzina to są podstawowe dyscypliny, trzecia do wyboru, 

dzieciaki jeżeli by chciały, rodzice by musieli podpisać ankiety, trenować podczas wychowania 

http://www.zwolen-team.pl/
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fizycznego w naszej dyscyplinie, w której się specjalizujemy, bo ten tor jest jak najbardziej 

potrzebny. Już nie mówię o takiej gumie, ale asfaltowy, rozmawiałem z ul. Floriańskiej, którą rok 

temu kładli, spokojnie, o klasie przypuśćmy tam siódemce można by było taki tor wybudować. 

Kosztorys też mamy wyliczony. No i taki mój, mogę się pochwalić, że chciałbym w okresie 

wakacyjnym przez półtora miesiąca przejechać, właśnie tak jak zaznaczyłem sobie granice, z 

wózeczkiem takim małym, bo bez wózka by się nie dało, całe oprzyrządowanie muszę gdzieś tam 

zapakować, Polskę chciałbym objechać, więc mam nadzieję, że się uda. Na razie trwają zadania 

takie pod względem pilotażu i tego zaplanowania całego, od strony organizacyjnej. Kto nas 

wspiera, oczywiście gmina, powiat jak mówiłem w dresach, jak i również mamy dzieciaków z 

miasta, więc też jestem mieszkańcem tutaj miasta, więc grupa ze szkoły nr 1, to jest ponad 25 osób 

im ze szkoły nr 3 też 25 osób, więc od nich też bierzemy dofinansowanie. Dziękuję za uwagę. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski: bardzo serdecznie Panu 

dziękuję za przedstawienie informacji, takiej naprawdę precyzyjnej, co do wyników, co do planów, 

tego Panu, jaki i wszystkim Pana podopiecznym, bardzo serdecznie, w imieniu wszystkich 

Radnych, życzę. Na pewno i dla Pana chcę przekazać informację i dla pozostałych przedstawicieli 

klubów, że Radni poważnie podchodzą do rozwoju sportu na terenie gminy i w miarę posiadanych 

środków, w uzgodnieniu z Urzędem przekazują odpowiednie środki z odpowiednich paragrafów, 

żebyście mogli Państwo z tego korzystać w miarę naszych możliwości, ale tak jak Pan sam 

zaznaczył, są to wydatki milionowe, na które w tym momencie pewnie nie jest nas stać, ale 

wszystkim Państwu bardzo dziękujemy za zaangażowanie i kierując już słowa do obecnych 

zawodników przekażcie swoim kolegom i koleżankom, żeby jak najwięcej było o Was słychać w 

telewizji, w radiu i ten Orzełek, żeby był widniejący na większości z Was. 

Radny Marek Balcerzak: a żebyśmy na przyszłość wiedzieli, to bardzo bym prosił zdradzić tą 

tajemnicę, jaki kosztorys jest tego toru, który.. 

Przedstawiciel UKS „Zwoleń-Team” Łukasz Flejszer: kosztorys jest, firma, która właśnie tam na ul. 

Floriańskiej pracowała wyceniła 52tys. zł, ale tam kolosalne sumy zobaczyłem tan np. za 

krawężniki, za utwardzenie, za krawężniki napisali.., tam nam brakuje70 krawężników do łuków, 

napisali 2tys. zł, no nie wiem, 2tys,. zł to trochę dużo na krawężniki długości, przypuśćmy 1m i 

wysokości 50cm. Spokojnie moglibyśmy, ale to już biorą rodzice na siebie, mogliby nawet 

powiedzieli, te 2tys. zł od siebie dać. Natomiast 52tys. zł, to jest utwardzenie i najdroższe to jest 

położenie tego asfaltu, bo 25tys. zł.  

Radny Marek Balcerzak: ale jeszcze tylko tak podpowiem, czy nie można byłoby, jeżeli tak są 

rodzice zaangażowani, wykorzystać troszeczkę środki z funduszu sołeckiego, na pewno 

zmobilizowało też i tutaj Pana Wójta i Radę żeby dołożyć, jeżeli jakieś środki by były. 

Przedstawiciel UKS „Zwoleń-Team” Łukasz Flejszer: to ja powiem tak, byłem na spotkaniu na 

Bielawach i tam z sołeckiego próbowaliśmy, też przedstawiałem sytuację, że jeździ Zosia 

Kotfasińska, która też jest zawodniczką, no ale niestety, tam sołtys stwierdził i powiedział 

rodzicowi mojemu, właśnie Panu Kotfasińskiemy, właśnie, że takie fundusze są przeznaczane na 

funkcjonowanie całego tego okręgu, a nie tylko sportu. Więc nie chciałem się tam mieszać. Ciężko 

mi podbierać komuś coś. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski: bardzo dziękujemy 

jeszcze raz za informacje.. 

Przedstawiciel UKS „Zwoleń-Team” Łukasz Flejszer: ale miło by było, bo myślę, że te 50tys. zł, to 

spokojnie do 30tys. zł byśmy zeszli przy współpracy rodziców. 

Radny Marek Balcerzak: bo ja to mówię, że to już nie do końca jest inwestycja w klub, tylko to jest 

w szkołę jak gdyby, bo to będzie jak gdyby w szkole funkcjonowało i uczniowie, pod tym kątem.  

Przedstawiciel UKS „Zwoleń-Team” Łukasz Flejszer: nie tylko po godzinach, ale również zajęcia z 

wychowania fizycznego, jak i również na pewno będą umieszczone regulaminy, że każdy będzie 

mógł z gminy tam przyjść i skorzystać. Osoby z Emilianowa też przychodzą na nasze boisko 

wielofunkcyjne i nie ma kłódki wiszącej, że zabraniamy. Więc jak najbardziej jesteśmy otwarci i 

prosimy o taką pomoc, żeby na przyszłość do budżetu mogło umieścić się to zadanie.  

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski: troszeczkę się wywołała 



dyskusja.. 

Przedstawiciel UKS „Solec” Tomasz Kołodziejski: ja tylko chciałem zapytać, Łukasz na jakich 

stronach można szukać rankingów waszych uczniów? 

Przedstawiciel UKS „Zwoleń-Team” Łukasz Flejszer: wyników? 

Przedstawiciel UKS „Solec” Tomasz Kołodziejski: nie, nie wyników, ranking, bo jeśli osiągają 

takie sukcesy, to jakiś ranking powinien być w Polsce, żeby można było zobaczyć. 

Przedstawiciel UKS „Zwoleń-Team” Łukasz Flejszer: tzn. jest strona Polski Związek Wrotkarstwa 

Szybkiego.  

Przedstawiciel UKS „Solec” Tomasz Kołodziejski: ale tam nie ma. 

Przedstawiciel UKS „Zwoleń-Team” Łukasz Flejszer: rankingów nie ma? 

Przedstawiciel UKS „Solec” Tomasz Kołodziejski: tam tylko dorosłych widziałem. 

Przedstawiciel UKS „Zwoleń-Team” Łukasz Flejszer: to trzeba wchodzić w poszczególne imprezy, 

te które podawałem Gdańsk, Osiecznica, są widnieją na tych. 

Wójt Gminy Edmund Zieliński: ja również w imieniu własnym i całego mojego zespołu 

pracowników, komisji, która ocenia wnioski chciałem bardzo serdecznie podziękować Panu 

Łukaszowi, za jego zaangażowanie, za jego determinację, bo to dzięki Pana determinacji, to 

wszystko tak to szeroko funkcjonuje. Musi być ktoś, kto wiedzie prym i Pan jest taką osobą, za to 

bardzo serdecznie dziękuję. Oczywiście życzę samych sukcesów i oby ten zespół, ta grupa 

rozrastała się, a my będziemy myśleć o finansowaniu. 

Przedstawiciel UKS „Zwoleń-Team” Łukasz Flejszer: bardzo dziękuję. 

 

Przedstawiciel UKS ”Start” Lucjan Lewandowski: sprawozdanie z działalności klubu sportowego 

„Start” w Białotarsku, z dniem 10 lutego 2016r. został reaktywowany UKS „Start” w Białotarsku. Z 

tym dniem zostały dokonane zmiany w UKS zatwierdzone przez Pana Starostę pod numerem: 

14/2002 następującej treści:  

1.Zarząd klubu: 

- Świderski Adam – Prezes 

- Lewandowski Lucjan – Sekretarz 

- Jędrzejczak Aneta – Skarbnik 

- Zalewska – Lewandowska Renata – Członek 

- Rutkowski Waldemar – Członek 

2. Komisja Rewizyjna: 

- Balcerzak Teresa – Przewodnicząca 

- Kosmalska Beata – Członek 

- Włodarzewska Elżbieta – Członek 

Klub spełnia wszystkie wymogi formalne zawarte w art. 4 ust. 4 z dnia 25 czerwca 2010 r. o 

sporcie. Klub posiada: ramowy statut UKS, NIP, REGON, rachunek bankowy. Głównym celem 

klubu jest organizowanie i prowadzenie zajęć sportowych dla uczniów szkoły w celu 

wszechstronnego rozwoju ich sprawności fizycznej i umysłowej. Uprawianymi dyscyplinami w 

klubie są: lekkoatletyka, piłka nożna, piłka halowa i unihokej. Zajęcia są prowadzone dla trzech 

kategorii wiekowych:  

- 10-13 lat – 5 chłopców 

- 14-16 lat – 12 chłopców 

- 16-18 lat – 7 chłopców. 

W zajęciach biorą udział uczniowie z szkoły w Białotarsku, uczniowie ze szkoły w Solcu oraz 

uczniowie ze szkół średnich w Gostyninie i Kowalu. Systematycznie na zajęcia łącznie uczęszczała 

grupa 24 chłopców. Zajęcia były prowadzone od 13 marca 2016 r. w każdą niedzielę w wymiarze 3 

godzin lekcyjnych do 18 grudnia 2016 r. Łącznie zostało przeprowadzonych 37 spotkań po 3 

godziny co daje 111 godzin lekcyjnych wolontariatu. Zajęcia prowadził nauczyciel WF – mgr 

Lucjan Lewandowski. W tym czasie zawodnicy wykonywali: wyznaczanie boiska i malowanie linii 

końcowych i bocznych, montowanie tulei i słupków do banerów, montowanie słupków oraz tablic z 

„Regulaminem korzystania z boiska”, przygotowywanie boiska i sprzętu do X Turnieju sztafet o 



Puchar Wójta Gminy Gostynin, zawieszenie banerów i ich zdejmowanie, roznoszenie i ustawianie 

sprzętu, sędziowanie, porządkowanie, sprzątanie po zawodach, treningi zespołowe doskonalące 

technikę i taktykę gry. Zawodnicy klubu rozegrali towarzyskie spotkania z chłopcami z Regowa 

wygrywając dość wysoko, oraz z drużyną ze szkoły w Kowalu wygrywając 6:2, tj. w piłkę nożną. 

Zawodnicy w barwach klubu uczestniczyli w następujących zawodach i rozgrywkach: 

1. X Turniej sztafet o Puchar Wójta Gminy Gostynin – maj 2016 r. (zawodnicy z klubu zajęli II 

miejsce). 

2. Młodsza Liga LA – czerwiec 2016 r. to są dzieci klas I-III. 

3. Towarzyski mecz piłki nożnej pomiędzy zawodnikami klubu „Start” a grupą chłopców z Rębowa 

w dniu 5 czerwca 2016 r. z wynikiem dość wysoko wygranym przez Białotarsk. 

4. Towarzyski mecz piłki nożnej pomiędzy zawodnikami klubu „Start” a grupa chłopców z Solca w 

dniu 12 czerwca 2016 r., też wygrana przez klub z Białotarska. 

5. Towarzyski mecz piłki nożnej pomiędzy zawodnikami klubu „Start” a grupa chłopców z Kowala 

w dniu 19 czerwca 2016 r. z wynikiem 6:2 dla klubu z Białotarska. 

6. Zawody rejonowe „Piłkarskie 6” rocznik 2004 i młodsi w dniu 30 września 2016 r. na stadionie 

MOSiR w Gostyninie. 

7. Zawody rejonowe „Piłkarskie 6” rocznik 2001 i młodsi w dniu 18 października 2016 r. na 

stadionie MOSiR w Gostyninie – eliminacje z awansem do finału. 

8. Zawody rejonowe „Piłkarskie 6” rocznik 2001 i młodsi w dniu 24 października 2016 r. na 

stadionie MOSiR w Gostyninie – w finale Klub zajął II miejsce na 10 drużyn. 

9. Mistrzostwa Powiatu w halowej piłce nożnej rocznik 2001 i młodsi w dniu 16 listopada 2016 r. – 

eliminacje do finału. 

10. Mistrzostwa Powiatu w halowej piłce nożnej rocznik 2001 i młodsi – finał w dniu 21 grudnia 

2016 r. na hali MOSiR w Gostyninie – II miejsce na 10 drużyn. 

11. Zawody powiatowe unihokeja – hala SP Nr 3 w Gostyninie w dniu 26 stycznia 2017 r. rocznik 

2004 i młodsi – uczestnictwo. 

12. Zawody powiatowe Halowa Piłka Nożna hala SP. Nr 3 w Gostyninie w dniu 18 stycznia 2017 r. 

rocznik 2005 i młodsi – uczestnictwo. 

13. Zawody powiatowe unihokej chłopców rocznik 2001 i młodsi w dniu 3 marca 2017 r. na hali 

MOSiR w Gostyninie – II miejsce na 6 drużyn. 

14. Uczestnictwo w programie PZU” Bezpieczeństwo zawodników” – pozyskano kwotę 1453,00zł. 

15. Uczestnictwo w programie Urząd Gminy Gostynin „Profilaktyka uzależnień i zapobiegania 

nałogom: - pozyskano kwotę 8.200,00zł. To jest sprawozdanie za rok 2016-2017. Chciałbym 

powiedzieć, tutaj mam szczegółowe również sprawozdanie finansowe.  

UKS „start” w Białotarsku w roku 2016 dysponował środkami ze składek członkowskich oraz 

pozyskanymi z dotacji celowych i wolontariatu. Środki pozyskane z dotacji były przeznaczone na 

realizację następujących projektów: 

1. Turniejada Lekkoatletyczna w Białotarsku: środki z dotacji – 8.000,00zł, środki własne – 

6.35,93zł z wolontariatu. 

2. PZU zadanie prewencyjne – podniesienie poziomu bezpieczeństwa uczestników zajęć 

sportowych: środki z dotacji – 1453,00zł. 

3. Wdrażanie dzieci i młodzieży z Gminy Gostynin poprzez gry i zabawy rekreacyjne celem 

aktywnego spędzania wolnego czasu: środki z dotacji – 8.200,00zł.  

Podsumowanie, łącznie wszystkich środków z dotacji było 17.653,00zł, własnych środków klub 

miał 210,00zł, praca wykonana w zakresie wolontariatu na kwotę 6.350,93zł, razem 24.213,93zł. 

Książka rachunkowa została zamknięta na pozycji 26 z saldem końcowym 433,38zł. Szanowni 

Państwo mam tutaj dokładne sprawozdanie również pod względem finansowym rozbite na 

poszczególne kwoty, co zostało zakupione. To sprawozdanie również znajduje się u Pani Sekretarz, 

jeśli sobie Państwo życzycie, mogę odczytać. Ja może bym tylko powiedział, co zostało zakupione, 

tylko w ten sposób, bo szczegółowo, tj. u Pani Sekretarz. A mianowicie: stroje koszulki z 

nadrukiem, koszulki znaczniki, rękawice bramkarskie, chcę tutaj powiedzieć jedną rzecz, że po 

analizie i po badaniach, po obserwacji, podczas wykonywania różnego rodzaju ćwiczeń 



nałożyliśmy nacisk na podniesienie bezpieczeństwa podczas zajęć i również pozyskane środki z 

PZU, jak również z Urzędu Gminy przeznaczaliśmy na zakup sprzętu, który poprawia 

bezpieczeństwo podczas wykonywanych zajęć, są to przede wszystkim ochraniacze, nakolanniki, 

getry, są to rękawice, tu reprezentowałem Pani Sekretarz, są to naprawdę rękawice firmowe, można 

powiedzieć takie wzmacniane, które podczas uderzenia piłką nie powodują wyłamania palcy. No 

dla dzieci jest to bardzo ważna rzecz, dla dzieci i dla młodzieży, bo po pierwsze, że podnosi 

bezpieczeństwo, a  po drugie jest frajda, cieszą się, mają adidasa, czy nike sprzęt, od razu to 

chłopców cieszy. Także tutaj jest taka ważna sprawa z tym bezpieczeństwem, chcę powiedzieć, że 

od dwóch lat praktycznie u nas nie wydarzył się żaden wypadek na lekcji, czy na zajęciach się nie 

wydarzył, nie ma żadnej kontuzji. Także wydaje mi się, że jest to trafna inwestycja z mojego punktu 

widzenia była na korzyść tego bezpieczeństw, jednocześnie uatrakcyjnianie tychże zajęć. Następna 

rzecz, co zakupiliśmy stoper elektryczny, taśma 30m, taśma 50m, rewolwer alarmowy z amunicją, 

talerzyki, stożki, chorągiewki, piłki, puchary i dyplomy. Dużo kupujemy właśnie pucharów, 

dyplomów na zawody, które są cyklicznie organizowane w naszej szkole i klub w dużym stopniu 

pomaga i organizuje te zawody. Zakupujemy 12 pucharów, bo konkurencje są rozgrywane w 

czterech kategoriach, są dziewczynki młodsze, chłopcy młodsi, dziewczynki starsze i chłopcy 

starsi, praktycznie za wszystkie trzy miejsca otrzymują drużyny puchary otrzymują dyplomy, są to 

też dosyć duże koszty z tym związane, ale chcę podkreślić, że pieniążki, które otrzymujemy, które 

uzyskaliśmy z Urzędu Gminy, nie tylko są zatrzymywane w naszym klubie i działają na rzecz 

naszej szkoły, ale i również te pieniążki są przekazywane dla uczestników, którzy biorą udział w 

tym turnieju lub uczestników z całej gminy. To nie także, że my sobie zgrabiamy te pieniążki, ale 

również korzystają poprzez to i inni uczestnicy, również skromnie, ale zawsze jakaś woda, czy jakiś 

sok, czy jakaś kanapka jest również dla uczestników. Z tego względu zawody te cykliczne, turniej o 

Puchar Wójta Gminy Gostynin, który już w tym roku będzie 12 raz rozgrywany, cieszą się dużą 

popularnością i dosyć duża liczba osób bierze, o bierze około 200-300 dzieci wraz z opiekunami. 

Za co też serdecznie dziękuję tutaj kolegom, którzy przygotowują i przyjeżdżają na te zawody. 

Dlaczego u nas się rozgrywają tego typu zawody, bo mamy bieżnie fajną, jest to nawierzchnia 

sztuczna, ale taka bolączka jest nasza, że po 12 latach zanikają linie na tym boisku. Ja jeszcze 

potem dalej przejdę do prezentacji, jaki sprzęt zakupiliśmy, bo mierzymy się z zamiarem 

odnowienia tych linii, ale sami nie jesteśmy w stanie i byśmy też chcieli o pomoc tutaj poprosić 

Urząd Gminy i Radnych. Skończyłem na tych pucharach, tak jak już mówiłem, kupujemy napoje, 

pieczywo, torba medyczna, apteczka, no to też jest bardzo ważna rzecz, bo w swoim wyposażeniu 

taką podręczną torbę medyczną mamy, jak i taką większą na sali gimnastycznej, ale również jest 

zakupiona na rzecz szkoły z szynami Kramera, także jak jest tam jakieś małe obtarcie, skaleczenie, 

to wszyscy uczniowie pędzą do mnie, proszę Pana, Pan nas poratuje, zawsze jakiś plasterek, jakiś 

bandaż się znajdzie, posiadamy takie drobiazgi, podejrzewam, że wszyscy mają jak sztuczny lód w 

spray, takie troszeczkę placebo, dziecko się tam uderzy na przerwie, to popsikamy mu, no i już jest 

szczęśliwy, że już nic nie boli, to tak jak mama z tatą podmucha paluszek i już nie boli, także 

działamy również i w takim zakresie, dzięki właśnie pozyskanym tutaj środkom przez Urząd 

Gminy. Wolontariat nauczyciela, jest to wszystko też wliczone, tzn. tak co w wolontariacie zostało 

wykonane, czyli praca nauczyciela, zostało wykonane podium medalowe, tuleje do słupków, piasek 

do skoczni, przygotowanie, organizacja i prowadzenie zawodów. Kwoty już wymieniałem. Drugi 

raz uczestniczyliśmy w programie profilaktycznym, program profilaktycznym, który polega na 

zapobieganiu nałogom i alkoholizmowi. Były prowadzone za równo w roku 2016, jaki i 2017. 

Pierwszą edycję prowadził ze mną anonimowy alkoholik, natomiast drugą edycję była 

przeprowadzona i pogadanki i prelekcja cała była przeprowadzona przez pracownika Sanepidu 

Panią Zając. Zajęcia tez cieszyły się dużym zainteresowaniem, z tego względu, że był przyniesiony 

aparat do badania, wykrywania nikotyny w organizmie. Grupka chłopców troszeczkę taka z 

niepewnością, ale uczestniczyła w tym badaniu, ku ich ogromnej radości aparat nic nie wykazał, 

więc wszyscy się cieszyli. Sportowcy nie palą. Przedstawił przygotowaną prezentację. Zakupiliśmy 

baner, który jest prezentowany, głównie gmina to sponsoruje, dlatego jest logo tylko gminy. Tutaj 

mamy jeden z fragmentów meczy, który został rozegrany na boisku trawiastym przy szkole w 



Białotarsku, bo UKS działa przy szkole w Białotarsku. Tutaj mamy Prezesa, Pana Dyrektora i ja też 

jestem obok łącznie z członkami klubu. Tu jest prezentacja strojów, które zostały zakupione przez 

klub. Tutaj mamy pogadankę z zakresu przeciwdziałania alkoholizmowi. Dyplom, który 

uzyskaliśmy za drugie miejsce, może tutaj chwileczkę się zatrzymamy, chcę też Państwu 

powiedzieć, że uczestniczymy, dzięki temu, że jest ten klub, jest grupa chłopców starszych gdzie 

rywalizują z uczniami ze szkoły wiekowo szkoły z gimnazjum, co powoduje ten element 

rywalizacji i podnoszenie ich sprawności fizycznej, dzięki temu wygrywali na zawodach, 

uczestniczyli w dużym stopniu w zawodach powiatowych. Chcę powiedzieć, że w zawodach 

powiatowych uczestniczy 10 drużyn, mamy tak szkołę Pacyna, szkołę Sanniki, Szczawin, dwie 

gostynińskie szkoły, to mamy już pięć i naszych pięć gminnych, czyli jest pięć gminnych szkół. Ja z 

chłopcami uzyskuje często, mogę powiedzieć, że w tamtym roku, rok temu i dwa lata temu można 

powiedzieć z tych wiodących dyscyplin, które tutaj wymieniałem nie schodziliśmy z drugiego 

miejsca. I często bywało tak, że zajmowaliśmy drugie miejsce, ale nie przegraliśmy żadnego 

meczu. Mecz finałowy często był remisowany, a zajmowaliśmy tylko drugie miejsce, dlatego, że 

drużyna, która zajęła pierwsze miejsce strzeliła o jedną bramkę więcej w innym meczu. Może 

troszeczkę mało strzelamy. W każdym razie jest taka satysfakcja, że.., no nie satysfakcja ale 

jedocześnie niesmak, że nie przegrało się tego meczu, a nie ma tego pierwszego miejsca. Tutaj 

mamy na sali, to są zajęcia w ferie, bo również są prowadzone zajęcia w ferie dla młodzieży, tu są 

zajęcia z unihokeja. Tu zdjęcie po zajęciu, po zawodach, drugie miejsce właśnie w unihokeju. Tutaj 

mamy prezentacje z zawodów o Puchar Wójta Gminy Gostynin, kto był to już wie, że bardzo duża 

liczba osób i bardzo serdecznie wszystkich zapraszam, za równo Pana Wójta na następną edycję, 

jak i tutaj Panią Sekretarz, Panią Skarbnik oczywiście Pana Przewodniczącego i wszystkich 

Radnych, fajna impreza, jak pogoda dopisze to naprawdę jest super. Tutaj mamy pogadankę i 

prelekcję, Pani z Sanepidu, uczniowie podczas tych zajęć profilaktyki. Tutaj jest dyplom za piłkę 

nożną, drugie miejsce, dużo drugich miejsc się przewija. Nowy sprzęt, proszę Państwa, tak 

wybiórczo tylko sfotografowaliśmy tylko te ważniejsze, większe sprzęty, bardzo się cieszymy, 

kupiliśmy tablice świetlną wyników, bardzo to pomaga wprowadzeniu zajęć, ustawiamy czas gry, 

ustawiamy punktację, jest powiadomienie akustyczne o początku, końcu meczu, także jest i 

atrakcyjność dla uczniów, nie ma tych kłótni, czy już się czas skończył, czy się zaczął. Następnie 

kupiliśmy sprężarkę, jest to dość mała sprężarka do pompowania piłek, ale chcemy spróbować 

malować te linie na boisku, jeśli by tutaj gmina nas wspomogła i zakupiła farbę. Jeszcze tak sobie 

myślę, przynajmniej jakiś człowiek profesjonalista od malowania, byłby przez gminę 

oddelegowany, to myślę, że byśmy mogli sobie jakoś poradzić. Ja się zobowiązuję, że wykonam 

szablony i uczniowie na pewno będą robić, ale sami Państwo wiecie, malowanie to troszeczkę i 

ubrudzenie farbą, to nie bardzo tutaj tak młodzież można w to wszystko zaangażować. I dlatego 

chciałbym, żeby jeżeli Urząd Gminy kupiłby farbę i dąłby jakiegoś człowieka, który się zna na 

malowaniu, to możliwe, że dali byśmy sobie radę i te linie moglibyśmy na tym boisku pomalować. 

Tu tak fragmentarycznie, piłki, te rękawice, o których mówiłem, to widać, że są adidasa i innych 

marek, te rękawice są wzmacniane, nie ma tych innych rzeczy, jak ochraniaczy, to już nie sposób by 

było na tych zdjęciach zmieścić. Obok mamy bramkę, mamy kije do unihokeja, chcę powiedzieć, że 

bramki i kije do unihokeja wszystko jest atestowane, to też nie jest tani sprzęt, ale to jest sprzęt, 

można powiedzieć atestowany, który jest dopuszczony i młodzież szkolna może nim spokojnie grać 

i nie pęka i nie niszczy się. Tutaj między innymi z tych środków były zakupione dwie bramki 

aluminiowe, one też są atestowane 5/2 oraz można powiedzieć sześć siatek, po dwa komplety na 

małe bramki i cztery na duże, łącznie sześć. Tutaj jest prezentacja takie niebieskie materace 

zakupiłem również ze środków gminnych, to jest bramka o wymiarach 3/2 w postaci materacy, te 

materace nie są jeszcze przymocowane, ja się zobowiązuje wykonać w ramach wolontariatu 

konstrukcje drewnianą, która będzie przykręcona do ściany i na tej konstrukcji będą te materace. To 

są materace tłumiące odbicia, krótko mówiąc nawet mocne strzały piłki, nie odskakuje ta piłka, po 

prostu pozostaje przy tym, z tego względu, że mamy małą sale, trzeba było coś takiego zastosować, 

bo nasze bramki ze słupkami, z siatka się nie nadawały. To jest jedno z naszych ostatnich osiągnięć, 

już w tym roku, w piłce ręcznej zajęliśmy drugie miejsce. I tu już plany na przyszłość, bo sezon 



wiosenny się już rozpoczął. Na tym dziękuję. 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław Lewandowski: bardzo dziękuję za informację w 

imieniu swoim i Radnych, gratuluję sukcesów i rozwoju tych planów na ten rok i na przyszły.  

Wójt Gminy Edmund Zieliński: ja również chciałem w imieniu własnym i całego zespołu 

podziękować Panu Lucjanowi właśnie przy jego determinacji i jego zaangażowaniu ten klub 

rozwija się i działa. Klubowi życzę samych sukcesów. 

 

Przedstawiciel KS „Błyskawica” Krzysztof Kokosiński: ja jestem Prezesem klubu, jest ze mną 

również Wiceprezes klubu i trener grupy seniorów Artur Szulwach.  

Klub Sportowy „Błyskawica” Lucień jest kontynuatorem podejmowanych działań przez Ludowy 

Uczniowski Klub Sportowy „Błyskawica” Lucień. Nieprzerwanie istnieje od 1999 roku, aktywnie 

uczestnicząc w rozgrywkach piłkarskich organizowanych przez Okręgowy Związek Piłki Nożnej w 

Płocku. W 2014 roku nasz klub liczył około 70 członków, występujących w trzech grupach: senior, 

junior oraz trampkarz. Grupa senior wywalczyła awans do Ligi Okręgowej, występowała w 

rozgrywkach Pucharu Polski Płockiego OZPNu oraz uczestniczyła w turnieju o Puchar Prezesa 

Płockiego OZPNu. Zostaliśmy również uhonorowani nagrodą fair play. Klub otrzymał od Gminy 

Gostynin w 2014 r. dotację w wysokości 30.000zł, którą wykorzystał w całości na realizację 

założeń statutowych, tzn. tak w kolejnych latach będą opłaty sędziowskie, opłaty regulaminowe 

Związku, opłaty trenerskie i zakup sprzętu sportowego. W 2015 roku nasz klub liczył około 70 

członków, występujących w trzech grupach senior, junior U-19, junior U-15. Zawodnicy z grupy 

senior występowali w rozgrywkach Ligi Okręgowej oraz w Turnieju o Puchar Prezesa Płockiego 

OZPNu. Warto podkreślić, iż zawodnicy z grupy senior otrzymali nagrodę fair play za udział w 

rozgrywkach sezonu 2014/2015 Ligi Okręgowej. Jesienią roku 2015 dzięki staraniom Władz Gminy 

Gostynin do użytku zostało oddane nowe boisku w Lucieniu na, którym Błyskawica rozgrywa 

swoje mecze oraz przeprowadza treningi. Klub otrzymał dotację od Gminy Gostynin w wysokości 

38.000zł, którą wykorzystał w całości na realizację założeń statutowych. Na początku 2016 roku 

nasz klub liczył około 70 członków, zaś w drugiej połowie roku z powodu obniżonych wymogów 

licencyjnych oraz braku środków pieniężnych klub musiał zrezygnować z prowadzenia jednej z 

grup juniorskich. Grupa senior występowała w Lidze Okręgowej, a następnie w Klasie A. W roku 

2016 zespół dotarł pierwszy raz w historii do półfinału Pucharu Polski Płockiego OZPNu, oraz 

ponownie otrzymał nagrodę fair play. Drużyna zakończyła rok kolejnym występem w turnieju o 

Puchar Prezesa Płockiego OZPNu. Klub otrzymał dotację od Gminy Gostynin w wysokości 

41.000zł, którą wykorzystał w całości na realizację założeń statutowych. Otrzymaliśmy również w 

2016 r. 10.000zł z tzw. małych grantów na projekt pod nazwą „Zrzeszenie dzieci i młodzieży z 

Gminy Gostynin ze środowiskiem sportowym pn. ,,Aktywnie znaczy ciekawie” skierowanego dla 

dzieci i młodzieży niezrzeszonej w klubach sportowych. Z tej kwoty 10.000zł były zakupione tez 

bramki 5/2 oraz przeprowadzone szkolenie profilaktyczne w ramach uzależnień i tam był wyjazd na 

mecz Wisły Płock, także w pełni to było zrealizowane. W 2017 roku nasz klub liczył około 50 

członków w dwóch grupach senior oraz junior. W pierwszej połowie roku zespół seniorów 

wywalczył mistrzostwo Klasy A dające awans do Ligi Okręgowej. Przed startem rozgrywek 

otrzymaliśmy nagrodę fair play oraz nasz zawodnik został wyróżniony nagrodą dla najlepszego 

strzelca. Po raz kolejny udało się dotrzeć do półfinału Pucharu Polski Płockiego OZPNu. Piłkarze 

zakończyli rok tradycyjnie udziałem w turnieju o Puchar Prezesa Płockiego OZPNu. Ostatni 

miesiąc 2017 roku był bardzo owocny dla Błyskawicy, gdyż nasi przedstawiciele uczestniczyli w 

jubileuszowej Gali 70-lecia klubu Wisły Płock oraz 40-lecia Płockiego Okręgowego Związku Piłki 

Nożnej, na której nasz klub został odznaczony Srebrną Honorową Odznaką Mazowieckiego 

Związku Piłki Nożnej. Klub otrzymał dotację od Gminy Gostynin w wysokości 42.000zł, którą 

wykorzystał w całości na realizację założeń statutowych. Otrzymaliśmy również w 2017 r. 13.000zł 

w ramach dotacji na zrealizowanie zadania publicznego pod nazwą „Wybieram sport”, którego 

beneficjentami była 30 osobowa grupa dzieci i młodzieży w przedziale wiekowym 10-18 lat oraz 

ich rodzice. Zadanie to dot. przeciwdziałaniu alkoholizmowi, narkomanii oraz przemocy w ramach 

tzw. profilaktyki uniwersalnej. W ramach zadania zorganizowano spotkania z psychologiem, sędzią 



piłkarskim oraz zorganizowano turniej z nagrodami dla uczestników. 

Aktualnie głównymi celami klubu są:  

- szkolenie dzieci, młodzieży i dorosłych w poszczególnych sekcjach, 

- uczestniczenie w zawodach sportowych, 

- organizowanie imprez sportowych i sportowo-rekreacyjnych, 

- współdziałanie w organizowaniu szkolenia i doskonalenia kadry instruktorsko- trenerskiej, 

- propagowanie różnych form sportu i aktywnego wypoczynku, w tym także rodzinnego, 

- współpraca z władzami Gminy Gostynin, 

- współdziałanie z różnymi związkami sportowymi oraz organizacjami społecznymi, 

- poszukiwanie oraz pozyskiwanie sponsorów, 

- rozszerzenie ilości grup młodzieżowych,  

- utrzymanie zespołu w Lidze Okręgowej,  

- organizacja „Turnieju Przyjaźni im. Śp. Stefana Zbiega pod patronatem Wójta Gminy Gostynin” 

rozgrywanego cyklicznie w miesiącu lipcu, 

- złożenie wniosku na sesji Rady Gminy Gostynin o nazwanie boiska gminnego w Lucieniu 

imieniem śp. Stefana Zbiega oraz zamontowanie upamiętniającej tablicy okolicznościowej. 

Klub Sportowy „Błyskawica” Lucień jest jedyną tak prężnie działającą organizacją na terenie 

Gminy Gostynin, która umożliwia uprawianie sportu dzieciom, młodzieży i dorosłym. Klub od 

zawsze prowadził profesjonalne szkolenia w zakresie gry zespołowej jaką jest piłka nożna. Ponadto 

pożytecznie organizował czas wolny najmłodszym mieszkańcom Gminy Gostynin. Główną 

filozofią jaką przekazujemy zawodnikom naszego klubu jest propagowanie gry fair play bez 

względu na wyniki, o czym świadczy nagroda fair play Okręgowego Związku Piłki Nożnej 

otrzymywana od czterech sezonów. 

Przekazał na ręce Pana Przewodniczącego i Pana Wójta wniosek o nazwanie boiska gminnego w 

Lucieniu imieniem śp. Stefana Zbiega oraz zamontowanie upamiętniającej tablicy 

okolicznościowej. 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław Lewandowski: dziękujemy bardzo Panu 

Prezesowi za przedstawienie sprawozdania wyczerpującego odnośnie funkcjonowania klubu 

„Błyskawica”. Gratulujemy sukcesów, tych które już były, tych które na pewno w przyszłości będą. 

Wójt Gminy Edmund Zieliński: ja również ze swojej stronnych chcę serdecznie podziękować Panu 

Prezesowi, całemu Zarządowi, zawodnikom, oczywiście gratuluje sukcesów, jakie mieliście w 

ostatnim sezonie, życzę utrzymania w tej Lidze i awansu. 

 

Przedstawiciel UKS „Szkoła Lucień” Konrad Katarzyński: jest ze mną Sekretarz naszego klubu 

Rafał Szymański. Przygotowaliśmy takie skromne sprawozdanie z trzech lat naszej działalności 

UKS „Szkoła Lucień”. W pierwszym roku naszej działalności, czyli w roku 2015 założyliśmy 

sobie, że będziemy grać w siatkówkę. Projekt nazwaliśmy „Graj w siatkówkę ze Szkołą Lucień”, 

wówczas kwota naszej dotacji wynosiła 7.000zł. Za te 7.000zł kupiliśmy stroje sportowe dla trzech 

grup wiekowych oczywiście z logo Gminy Gostynin i z logo UKS. Kupiliśmy mnóstwo sprzętu 

treningowego do piłki siatkowej, jak również puchary i nagrody, które przeznaczyliśmy, przy 

rozdaniu na zorganizowanym turnieju. Stroje nasze wyglądają tak, jak widać są męskie, są damskie, 

są trzy rozmiary, jak powiedziałem, dla trzech kategorii. W założonym projekcie była organizacja 

turnieju z okazji Dnia Dziecka, tutaj właśnie widzimy ten turniej. Oczywiście również w tym 

turnieju przeznaczyliśmy część kwoty na odpowiednie nagrody i dyplomy dla dzieciaków. Tutaj jest 

turniej gminny dla uczniów szkół gimnazjalnych, gdzie przyjechały do nas szkoły z terenu gminy. 

Turniej został zorganizowany w grudniu „Mikołajkowy”. Tutaj mamy zdjęcia z tego turnieju, tutaj 

zdjęcie grupowe, pierwsze miejsce zdobyliśmy. Tutaj może kolega opowie.. 

Pan Rafał Szymański: od początku naszej działalności rozpoczęliśmy zmagania  w Kutnowskiej 

Amatorskiej Lidze Piłki Siatkowej z niezłymi skutkami, na początku zajęliśmy w pierwszym roku 

szóste miejsce, później awansowaliśmy do II Ligi, w tej II Lidze zdobyliśmy w tamtym roku 

pierwsze miejsce w tej Kutnowskiej Lidze występują drużyny z Kutna, z Łęczycy, ze Skierniewic i 

z okolicznych wiosek Kutnowskich także Żychlin, to było w pierwszym roku 2015.  



Przedstawiciel UKS „Szkoła Lucień” Konrad Katarzyński: tutaj jeszcze dodam, że widzimy 

absolwentów, uczniów naszej szkoły, mieszkańców Gostynina, wszyscy znajomi. 

Pan Rafał Szymański: a także równolegle braliśmy udział w Baruchowie w Amatorskiej Lidze Piłki 

Siatkowej i tam już były drużyny z okręgu kujawsko-pomorskiego, były z Włocławka, były z 

Chocenia, zdarzały się drużyny też i z Torunia. Tam początkowo rozpoczęliśmy te zmagania jeszcze 

przed utworzeniem UKS, już jako tylko Szkoła Podstawowa i Gimnazjum w Lucieniu i tam też 

zajęliśmy na początku szóste miejsce. Później czwarte w naszym zespole, to byli uczniowie naszej 

szkoły, absolwenci naszej szkoły, a także dorośli mieszkańcy Miasta i Gminy Gostynin.  

Przedstawiciel UKS „Szkoła Lucień” Konrad Katarzyński: rok 2016, czyli ciąg dalszy siatkówki ze 

„Szkołą Lucień” wówczas uzyskaliśmy dotacje w wysokości 6.000zł, wtedy kupiliśmy damskie 

stroje sportowe również z logo Gminy Gostynin, jak również sprzęt sportowy i także nagrody 

rzeczowe i puchary na zorganizowany później turniej. I tutaj mamy znowu organizacje zawodów 

sportowych w piłce siatkowej dla uczniów z terenu Gminy Gostynin. 

Pan Rafał Szymański: a także trzecie miejsce w Kutnowskiej Amatorskiej Lidze Piłki Siatkowej. W 

tym roku już zrezygnowaliśmy z Baruchowa, zostaliśmy tylko przy Lidze Kutnowskiej. Nasi 

zawodnicy brali udział w I, II i III Lidze, w  tamtym sezonie, a także braliśmy udział o Puchar 

Burmistrza Miasta Gostynina, zajmując dwa razy trzecie miejsce. I braliśmy udział też w zawodach 

w Choceniu, też jest to kujawsko-pomorskie, tam już były zespoły z Bydgoszczy, z Torunia, ze 

Skierniewic nawet, tam zajęliśmy siódme bodajże miejsce.  

Przedstawiciel UKS „Szkoła Lucień” Konrad Katarzyński: rok 2017, inny projekt „Tenis stołowy 

ze Szkołą Lucień”, kwota dotacji 8.500zł. Za tą kwotę kupiliśmy pięć stołów do tenisa stołowego, 

kupiliśmy siatki do tego, kupiliśmy rakietki, kupiliśmy piłeczki, kupiliśmy numeratory, jak również 

puchary i nagrody rzeczowe na turniej, który został zorganizowany również w listopadzie. Tutaj 

mamy zdjęcia właśnie z tych zawodów, gdzie również odwiedziły nas szkoły gminne. Rozgrywki 

prowadzone były dla klas VII, II i III gimnazjalnych wówczas, w kategorii oczywiście dziewczęta, 

chłopcy. Tak to wyglądało u nas na sali gimnastycznej. I tutaj już rozdanie nagród. Pamiętam, że 

pierwsze, drugie miejsce w kategorii dziewczyn klas gimnazjalnych dostały nasze dziewczyny też 

wtedy.  

Pan Rafa Szymański: a to jest pierwsze miejsce w Kutnowskiej Amatorskiej Lidze Piłki Siatkowej. 

Już od poprzedniego roku, nie bierzemy dotacji na piłkę siatkową, przeszliśmy na inne dyscypliny 

sportowe, ale nadal piłkę siatkową uprawiamy i to dorośli mieszkańcy Miasta i Gminy Gostynin, są 

osoby z Gostynina, ze Szczawina Kościelnego, z Sierakówka, także nadal czynnie uprawiamy. Jutro 

odbywa się turniej o Puchar Burmistrza Miasta Gostynina, u nas na hali MOSiR, też bierzemy 

udział.  

Przedstawiciel UKS „Szkoła Lucień” Konrad Katarzyński: tutaj widzimy udział w turnieju o Puchar 

Burmistrza Miasta Gostynina, trzecie miejsce. Rok 2017, cały czas, wtedy zorganizowany został ten 

turniej, o którym mówiłem już wcześniej, natomiast dodatkowo braliśmy jeszcze udział w takich 

imprezach jak turniej tenisa stołowego w Łącku, zorganizowany został również Dzień Dziecka w 

szkole i zimowy turniej siatkówki gdzie było już wcześniej zdjęcie, pierwsze miejsce. Ponadto 

braliśmy również udział w takim programie profilaktycznym, tutaj kolega tez wcześniej o nim 

mówił, „Profilaktyka i rozwiązywanie problemów związanych z używaniem substancji 

psychoaktywnych, uzależnieniami behawioralnymi i innymi zachowaniami ryzykownymi”, wtedy 

otrzymaliśmy kwotę 5.500zł. Kupiliśmy za to sprzęt sportowy w postaci stepów, mat itd. do 

ćwiczeń fitness i aerobiku. Oczywiście przeprowadzone zostały zajęcia profilaktyczne na temat 

uzależnień prowadzone przez psychoterapeutę. Tutaj właśnie zdjęcia z tych pogadanek. 

Zorganizowany również został turniej profilaktyczny z tej okazji dla uczniów naszej szkoły. Tutaj 

jest nasze boisko przy szkole. No i rok 2018 „Unihokej łączy dzieci”, tj. pomysł na ten rok, kwota 

dotacji jaką otrzymaliśmy tj. 4.000zł. I co planujemy. Planujemy jak zwykle jakiś Dzień Dziecka w 

szkole turniej między klasowy, Dzień Rodziny, mamy w planach zorganizować turniej taki 

pokoleniowy, gdzie rodzice z dziećmi mogliby brać udział. Ponadto zorganizować zawody 

sportowe dla uczniów z terenu gminy, chcielibyśmy go trochę rozszerzyć na powiat nawet w tym 

roku. No i cały czas jak gdyby kontynuujemy tą piłkę siatkową o Puchar Burmistrza Miasta 



Gostynina, o którym Rafał wcześniej wspominał. Dodam tylko na koniec, że wszystkie zajęcia 

prowadzone w ramach działań UKS „Szkoła Lucień”, zawody itd. prowadzone są przez nas 

nieodpłatnie.  

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław Lewandowski: dziękuję bardzo za przedstawienie 

informacji i gratulujemy sukcesów i życzymy rozwoju. 

Wójt Gminy Edmund Zieliński: ja również ze swojej strony chciałem bardzo serdecznie Wam 

podziękować i cieszę się, że co roku dotacja jest przeznaczana na inną dyscyplinę sportu, a 

jednocześnie podtrzymujecie to od czego zaczęliście. 

Pan Łukasz Flejszer: mam jedno pytanie, też uwielbiam tą dyscyplinę piłkę siatkową, kiedy można 

zapisać się do waszych zajęć, żeby dołączyć do drużyny, czy na treningi, w jakich godzinach, 

którego dnia? Chętnie skorzystam, czyli moi podopieczni. 

Pan Rafał Szymański: piłka siatkowa została już tylko, ona nie jest finansowana, z Urzędu Gminy, 

tylko ona jest prowadzona społecznie, my się spotykamy raz w tygodniu, bądź na hali w SP Nr 3, 

bądź w Lucieniu, ale jako takich zajęć nie prowadzimy, mamy stały skład, który nie rozszerzamy, 

bo znamy się nie od dziś, wiemy jak ze sobą grać, pozostaje tak jak do tej pory. A te rozgrywki w 

Kutnie będziemy kontynuować, co roku tam jeździmy. Do tego będzie jeszcze 15 kwietnia będą 

zawody, będzie turniej w Choceniu, znowu z taka obsadą bardzo dużą, tam z kujawsko-

pomorskiego. 

 

Przedstawiciel UKS „Solec” Tomasz Kołodziejski: ja reprezentuje klub sportowy „Solec”. Klub 

działa dość krótko, bo dopiero od zeszłego roku i my postawiliśmy na tenis stołowy. Ja chcę przede 

wszystkim powiedzieć, dlaczego tenis stołowy. Otóż idea, która przyświecała wyborowi tej 

dyscypliny, była tak jak napisałem w projekcie, że jest to dyscyplina sportu, którą może uprawiać 

zarówno dziecko 7-letnie, jak i dziadek 70 lat. I podam taki fajny przykład, z którym się spotkałem, 

ja go opowiadałem Pani Sekretarz, może warto podać wszystkim, mieliśmy kiedyś taka sytuację w 

Solcu, kiedy żeśmy się spotkali tam jednej soboty na takie właśnie zajęcia sportowe z tenisa. Pewna 

grupa młodzieży przyszła, trochę szykowaliśmy się przed zawodami, no i zainteresował się tymi 

zajęciami taki starszy dziadzio, chodził, tam chodził, zaglądał, w pewnym momencie nabrał odwagi 

i przyszedł do nas rzeczywiście, czy on mógłby z nami troszeczkę pograć? No tak popatrzyłem, 

troszeczkę to nawet i ja podszedłem, gdzie z tą młodzieżą akurat dziadzio sobie zagra, no ale jeżeli 

chce, warunki mamy słabe te korytarze, ale jeżeli Panu odpowiada, proszę bardzo, zapraszamy. 

Proszę Państwa, ten Pan zaczął od tego, że najpierw się przebrał, nie wiem, miał ze sobą strój o 

dziwo, przebrał się, zrobił sobie rozgrzewkę, dopiero wtedy podszedł do stołu z młodzieżą żeby 

zagrać. Więc już piękny przykład tego, jak się podchodzi w takim wieku do dyscypliny, do sportu i 

później co się okazało, grał na poziomie takim, jak moi najlepsi zawodnicy, tylko, że problem 

polegał na tym, że ja zawodników swoich zmieniałem, a on grał cały czas. Cztery godziny było tych 

zajęć, on grał cały czas, spocił się, to się spocił, ale grał cały czas, moi byli zmęczeni. Na koniec 

naprawdę bardzo serdecznie nam podziękował. On mówi, że przyjechał z Katowic do rodziny w 

Solcu, nie spodziewał się tego w ogóle, że będzie mógł tak fajnie spędzić czas, a on tam w 

Katowicach chodzi sobie do klubu dwa razy w tygodniu i gra. I okazało się, że z niczego ten tenis 

okazał się przydatny. Osobiście gram od czasu do czasu w tenisa stołowego, jeśli chodzi o zawody 

nauczycieli, no i też gdybyście Państwo prześledzili listy startowe, to najbardziej liczna to jest 

kategoria 50+. Ja podchodzę do stołu, oczywiście jestem amator, totalny, podchodzę do stołu i Pan 

sobie żartuje gratulując mi tego, że grałem, mimo przegrałem, pociesza mnie, Pan się nie martwi ja 

70 lat przy stole spędziłem. Więc to pokazuje znowu, że ten sport można uprawiać cały czas. Inny 

przykład zastosowania, że tak powiem sprawdzenia się tej dyscypliny, to jest coś takiego, że 

przykład moich uczniów, pozornie nie znaczący nic, tenis na poziomie naszym szkolnym, czy 

innym, ale co się później okazało, jeszcze z Białotarska Kasia Marciniak, teraz z Solca Ania 

Zawitowska one też zaczynały u nas, są na uczelniach, czy były na uczelniach, tak jak Kasia, 

okazało się, że one były tam w reprezentacji uczelni, brały udział w zawodach, tak jak Łukasz mówi 

wysoko na poziomie gdzieś tam ogólnopolskim, ale uczelni i dostawały stypendium sportowe. Więc 

kolejne zastosowanie tego takiego prostego tenisa w szkole. Dalej to co mnie cieszy np. to jest, to, 



że moi uczniowie, którzy wychodzą ze szkoły idą do szkoły średniej i oni nadal reprezentują, nawet 

dzisiaj maja zawody, też kilka osób jest z tych starszych, nadal reprezentują, są reprezentantami 

swoich szkół, a jaki ja mam w tym udział teraz? Przed zawodami przychodzą do nas pograć, 

poćwiczyć i pożyczyć sprzętu, bo rakietki, nie maja kupionych swoich, ale Pan pożyczy, Pan nas 

tam uzbroi. Na dzisiaj też wypożyczałem, kilka osób właśnie rozgrywa Mistrzostwa Powiatu. Niby 

nie dużo, a jednak. No i wreszcie to co tu koledzy pokazali, zawody w Łącku, przecież to są zawody 

samorządowe, nigdy nie wiadomo, a ten tenis w rozgrywkach samorządowych dorosłych, też się 

pojawia. A ja powiem jeszcze jedno, że jedna z moich uczennic, która pracuje teraz u nas w Solcu 

wygrywa już zawody, myślę, że na samorządowe w tym roku uda mi się z nią pojechać, ale 

wygrywa nasze te nauczycielskie. W zeszłym roku ją namówiłem po raz pierwszy wygrała, w tym 

roku po raz drugi też wygrała zawody nauczycielskie Ewelina Kwiatkowska. No też tylko taki sobie 

sport, a zastosowanie szersze, dalej można się pokazać. I jeszcze jedno, w naszej sekcji także są i 

ćwiczą dzieci z Domu Dziecka. Początki też bardzo trudne, bo otworzyć te dzieci, czy nadać im 

choć trochę pewności, było ciężko, ale teraz jak się okazało, że już coś potrafią, że potrafią pograć, 

powalczyć, oni chcą grać cały czas i nie tylko na nasze zawody tutaj gminne, czy powiatowe, ale 

jadą na swoje zawody Domów Dziecka rozgrywane. I później przychodzą, cieszą się, chwalą, że tu 

puchar zdobyli, tu zdobyli medale. Nawet w takim szerszym kręgu. I właśnie to są te idee, które 

przyświecały wybraniu właśnie tenisa stołowego. Jeśli chodzi o samą działalność zeszłego roku, to 

początki też żeśmy mieli trudne rzeczywiście, bo tenis stołowy, myśmy ruszyli w marcu. Marzec to 

już jest taki czas, kiedy rzeczywiście młodzież woli wyjść na dwór, woli pograć sobie w piłkę, 

natomiast nie koniecznie przy tych stołach, nie koniecznie na korytarzu. Dopiero tam się udało 

zachęcić 10-12 osób raptem, żeby dobrze się bawiły, natomiast ruszyło to wszystko dopiero od 

września, kiedy już było chłodniej, kiedy było deszczowo, dlatego jeszcze koledzy powygrywali ze 

mną, bo jeszcze nie mieliśmy w miarę dobrze wyszkolonych zawodników na nasze poziomy. Ale 

jeżeli chodzi o zawody tenisa stołowego po raz pierwszy, żeśmy zorganizowali, tzn. tu koledzy z 

Lucienia organizowali starsze klasy, razem żeśmy zdzwonili się i rozmawiali, bo u mnie nie ma 

warunków. Bo niestety w Solcu nie ma warunków, żeby rozegrać zawody w tenisa. Dla młodszych 

grup okazało się, że to się jeszcze uda, szóste klasy i młodsi rzeczywiście i takie zawody się odbyły, 

rozegraliśmy je. I tutaj powiem tak, startowały wszystkie szkoły z gminy, za wyjątkiem Zwolenia. 

Ja wiem, bo Łukasz dzwonił do mnie i tłumaczył, że nie może, bo pokryło mu się… 

Pan Łukasz Flejszer: tzn. była taka sytuacja, że w przeciągu czterech dni był rozegrany turniej w 

Solcu i w Lucieniu. Więc my też mieliśmy swoje rzeczy. 

Przedstawiciel UKS „Solec” Tomasz Kołodziejski: ty jeszcze mówiłeś, że coś tam innego miałeś. 

Pan Łukasz Flejszer: na pierwszy dzień wiosny coś było, jakaś akademia. 

Przedstawiciel UKS „Solec” Tomasz Kołodziejski: ale dlaczego to poruszam, dlatego, że jeśli 

chodzi o taki tenis stołowy wystartują wszyscy, nawet Ci którzy odbijają sobie w szkole, 

niekoniecznie w klubie. Mogą wystartować wszyscy i taka jest idea tych zawodów gminnych. Żeby 

nie od razu wypuszczać na szerokie wody dzieci, ale jednocześnie, żeby te dzieci mogły sobie 

zdobyć medale i puchary. Jeśli wystartujemy w Gostyninie i uderzymy w Arka Lutowskiego, to już 

się odbijemy jak od ściany na razie. Sporo czeka nas jeszcze pracy, żeby z nimi troszeczkę 

powalczyć. Ale jeśli chodzi o twoje zawody Łukasz, to my nie możemy wystartować. Choć byśmy 

bardzo chcieli nie damy rady, to co ty organizujesz, to nie jest dla nas, bo to już trzeba na tych 

rolkach jeździć, prawda? 

Wójt Gminy Edmund Zieliński: ale można delegować. 

Przedstawiciel UKS „Solec” Tomasz Kołodziejski: delegować jak najbardziej. Jeśli chodzi o 

delegowanie, to powiem z kolei w stronę piłki nożnej z Lucienia, że moje dziewczyny rozpaczają, 

została zamknięta jedna sekcja, w której one tam podjeżdżały i ćwiczyły.  

Pan Krzysztof Kokosiński: może nie tak zamknięta, bo ta sekcja  

Przedstawiciel UKS „Solec” Tomasz Kołodziejski: ale został zawieszona? 

Pan Krzysztof Kokosiński: one grały do 15 lat, a później, te wymogi są takie, że nie mogą grać, 

także, ja zaproponowałem dziewczyną, żeby się starały do Królewskich do Płocka, żeby poszły, tam 

na pewno.. 



Przedstawiciel UKS „Solec” Tomasz Kołodziejski: no to już nie jest takie łatwe rzeczywiście. 

Pan Krzysztof Kokosiński: ale szanse by miały. 

Pan Artur Szulwach: problem może jest taki, że.., czyli w Polsce tylko, także nie siedem, czy osiem, 

tak jak mężczyzn, podzielone to na małe terytoria tylko tutaj już całe województwo wchodzi w grę, 

duże koszty, inne wymogi, inny przedział wiekowy, także inna zupełnie zabawa. I tutaj w okręgu 

płockim mamy bodajże tylko i włącznie w całym okręgu płockim, dwa zespoły kobiece. 

Przedstawiciel UKS „Solec” Tomasz Kołodziejski: w każdym bądź razie tak jak mówię, jeżeli się 

uda gdzieś podrzucić do klubu to uczniów rzeczywiście podrzucam, to tutaj tez bym chętnie 

podrzucił, ale musieliby rodzice odebrać, żeby też zobaczyli jak to wygląda.  

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław Lewandowski: bardzo dobra deklaracja. 

Przedstawiciel UKS „Solec” Tomasz Kołodziejski: oni sami nie podjadą, natomiast jak byś 

podjechał pokazał. 

Pan Łukasz Flejszer: tzn. na pewno, w okresie kwiecień, maj takie szkolenia organizujemy, ale 

oczywiście pogadanki, jeśli mogę wejść na zajęcia wychowania fizycznego jak najbardziej i ten 

sprzęt użyczymy. Wiadomo jest to drogi sprzęt i może kogoś być nie stać, więc spokojnie.. 

Pan Artur Szulwach: także my zapraszamy piłkarzy z Białotarska. 

Pan Lucjan Lewandowski: sparing możemy zrobić. 

Przedstawiciel UKS „Solec” Tomasz Kołodziejski: jeszcze tylko dodam, że jeżeli chodzi o te 

sukcesy sportowe, że na początku uczniowie startowali we wszystkich turniejach. Wystartowaliśmy 

w turnieju Mikołajkowym po raz pierwszy w Gostyninie, tam to była raczej taka próba, żeby 

zobaczyli do jakiego poziomu trzeba dojść. Ale już styczeń, czy luty jak były rozgrywane 

indywidualne mistrzostwa powiatu, na razie tylko powiatu, no okazało się, że już nie jesteśmy na 

samym końcu, bo jesteśmy, że tak powiem w środku grupy. Natomiast dziewczyny zajęły IV, VI i 

VIII miejsce, także już tutaj się oparły o medal powiatowy. Czyli to idzie w dobrym kierunku cały 

czas. No i teraz troszeczkę czekam na te łąckie zawody, żeby tam sprawdzić się jeszcze bardziej. 

Jeszcze tylko powiem tak, Łukasz marzy o torze, a ja cały czas marzę o sali gimnastycznej.  

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław Lewandowski: bardzo dziękuję za sprawozdanie, 

za te szczegółowe informację i gratuluje sukcesów, chociaż tak na ten moment Pan mówi, że są 

skromne, ale myślę, że w przyszłości będą spektakularne i tego wszystkiego życzymy klubowi, 

nauczycielom i uczniom. 

Wójt Gminy Edmund Zieliński: ja również bardzo serdecznie dziękuję za zaangażowanie. Coś rodzi 

się, ale to bardzo dobrze, że jest szerokie spektrum tych dziedzin sportowych, które na terenie 

gminy się rozwijają, każdy kto ma jakieś zdolności w różnych dziedzinach, ma tą możliwość 

realizowania się. Za to bardzo serdecznie dziękuję. A bieżnia, umowa podpisana, będzie. 

 

Pan Lucjan Lewandowski: ja skorzystam z tej chwili i chciałbym podziękować Panu Wójtowi i 

Radzie za te pieniążki, ale w imieniu wszystkich klubów, bo bardzo podnosimy wizerunkowo 

gminę Gostynin reprezentując na zawodach, bo jak nie Białotarsk, to Lucień, to Solec, to zawsze 

widać na tych zawodach powiatowych organizowanych przez Szkolny Związek Gostyniński i 

zawsze coś tam dla gminy ugramy. Także nie jest tak, że nas nie ma, tym bardziej, że nasze szkoły 

są małe, tu koledzy wiedzą, że liczebnościowo to jesteśmy niewielkimi klasami, a wygrywamy z 

Gostyninem, czy ze Szczawinem, czy z Pacyną, chociaż jest to trudne, ale my sobie dajemy radę, 

przede wszystkim też i wizerunkowo, jak jedziemy na zawody, to padają pytania, kto was ubrał, to 

my odpowiadamy Gmina Gostynin. Także dziękuję bardzo. 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław Lewandowski: dziękujemy bardzo Panu za głos, w 

imieniu wszystkich klubów, na pewno pierwszorzędnym celem jest zdrowie uczniów, ale ta 

promocja Gminy Gostynin, promocja szkół i ta rywalizacja jest naprawdę bardzo potrzebna i za 

uczestnictwo w tej rywalizacji bardzo dziękujemy. 

 

Przedstawiciel UKS „Sokoły” Anna Dembowska: Uczniowski Klub Sportowy „Sokoły” działa od 8 

listopada 2017 r. W tak krótkim czasie klub zrealizował jeden projekt dotacyjny pn. „Prowadzenie 

programów profilaktycznych dotyczących przeciwdziałaniu alkoholizmowi, narkomanii oraz 



przemocy w ramach tak zwanej profilaktyki uniwersalnej”, na który pozyskał środki z budżetu 

Gminy Gostynin. Zadania zostały zrealizowane w formie zajęć sportowo-rekreacyjnych i 

warsztatów profilaktycznych w sali gimnastycznej w Szkole Podstawowej im. Marii Kownackiej w 

Sokołowie. W zajęciach uczestniczyły dzieci i młodzież w wieku od 9 do 13 lat, była to grupa 35 

osobowa, bo 35 osób liczy uczniowski klub sportowy „Sokoły”, część z nich to dzieci i młodzież z 

rodzin z problemami uzależnień. Projekt ten przyczynił się do podniesienia sprawności i aktywności 

fizycznej oraz pokazał dzieciom i młodzieży alternatywną metodę zagospodarowania czasu 

wolnego. Realizacja programu pozwoliła na naukę pracy w zespole, radzenie sobie zarówno z 

wygraną, jak i z porażką, planowanie wolnego czasu i spędzanie go bezpiecznie i pożytecznie w 

trosce o zdrowie, prawidłową postawę i kondycję. Podczas zajęć został wykorzystany sprzęt 

zakupiony z przyznanych środków na realizację zadania. Zajęcia sportowe prowadzone były przez 

nauczyciela wychowania fizycznego. Profilaktykę uzależnień i zapobiegania nałogom i przemocy w 

formie prelekcji, pogadanki i warsztatów prowadziła Pani psychoterapeuta uzależnień. Program 

zajęć sportowo-rekreacyjnych oraz prelekcji profilaktycznej został zrealizowany na kilku 

spotkaniach, podczas których odbyły się zawody w halowej piłce nożnej, w piłce koszykowej, 

unihokeja, turniej tenisa stołowego, zajęcia fitness oraz warsztaty profilaktyczne. Wydatki klubu z 

tej dotacji, dostaliśmy 7.500zł, kupiliśmy sprzęt, który właśnie wykorzystaliśmy w zajęciach. M. in. 

Tablicę do gry w koszykówkę, piłki do gry w piłkę nożną, piłki do gry w piłkę koszykową, 

znaczniki, kije do unihokeja, stół do tenisa stołowego, atlas do ćwiczeń siłowych, rowerek 

treningowy stacjonarny do ćwiczeń. Członkowie klubu wzięli udział w Powiatowym Turnieju Piłki 

Nożnej Halowej w Gostyninie oraz w Andrzejkowym Turnieju Tenisa Stołowego w Lucieniu. 

Podczas ferii zimowych UKS zorganizował Turniej Tenisa Stołowego o Puchar Dyrektora Szkoły 

oraz odbyły się zajęcia fitness. Zakupiony sprzęt z wyżej wymienionych środków jest w ciągłym 

użyciu przez członków klubu na zajęciach podczas gry w piłkę nożną, piłkę koszykową, unihokeja, 

tenisa stołowego oraz na ćwiczeniach fitness. Udało nam się pozyskać z innych źródeł środki i 

myślę, że jeszcze w tym roku kalendarzowym, będzie u nas nowe boisko przy szkole. Rodzice z 

własnych środków, wygospodarowali i zakupili sztuczną trawę na to boisko, także będzie takie 

boisko, myślę z prawdziwego zdarzenia. Planujemy zorganizować taki turniej piłki nożnej gminny i 

zaprosimy wszystkie kluby, wszystkie szkoły, które na terenie Gminy Gostynin działają. Myślę, bo 

nie udało nam się na bramki, nasze bramki są bardzo stare i przy nowym boisku, no myślę, że 

przydałoby się, żeby te bramki były nowe i zgodne z tymi atestami. Stąd też nasz prośba o wsparcie 

właśnie na te bramki, jak będzie to możliwe. Dziękuję za uwagę. 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław Lewandowski: dziękuję bardzo za sprawozdanie, 

gratulujemy sukcesów i oczywiście życzymy rozwoju klubu na przyszłość. 

Wójt Gminy Edmund Zieliński: ja również bardzo serdecznie dziękuję za zaangażowanie, za 

włączenie rodziców, z resztą we wszystkich klubach ten udział rodziców jest bardzo szeroko 

widoczny, cenimy to. 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław Lewandowski: Szanowni Państwo, wyczerpaliśmy 

ten punkt 19, „Informacje Przedstawicieli Klubów Sportowych z terenu Gminy Gostynin”, 

wszystkim Przedstawicielom klubów bardzo serdecznie dziękuje. 

Wójt Gminy Edmund Zieliński: ja proponuję nagrodzić wielkimi brawami wszystkie kluby razem. 

Kluby zostały nagrodzone wielkimi brawami. 

 

Do punktu 19-go. 

Sprawy różne i wolne wnioski. 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław Lewandowski: ja chciałem tutaj bardzo 

podziękować wszystkim instytucjom, szkołom, firmom za życzenia, które wpłynęły do nas 

Radnych. 

 

Do punktu 20-go. 

Zakończenie obrad Sesji. Zakończono o godz. 11.10 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław Lewandowski podziękował Radnym, Wójtowi 



Gminy, Z-cy Wójta Gminy, Sekretarzowi Gminy, Skarbnikowi Gminy, Prezesowi ZK, 

Kierownikom Urzędu Gminy, Sołtysom i wszystkim obecnym za uczestnictwo w obradach XLII 

Sesji Rady Gminy i zamknął je. 

 

Protokółowała: 

A. Maślana    

Przewodniczący Rady Gminy 

                Tomasz Bronisław Lewandowski 

 

 

 

 

 

 


